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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento del Reglamento General de Protección de
Datos (UE) 2016/679.

ACTA - COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA
CLIMÀTICA

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA,
EMERGÈNCIA CLIMÀTICA DEL DIA 24 D'OCTUBRE DE 2019

A la Sala de Comissions I, pati A, 2n pis de l'edifici de l'Antiga Fàbrica de Tabacs de la
ciutat de València, sent les onze hores del dia vint-i-quatre d'octubre de 2019, davall la
presidència del Sr. Sergi Campillo Fernández, es reunix en sessió ordinària, la Comissió
Informativa d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica, amb la assistència dels components
d'esta, la Sra. Elisa Valía Cotanda, el Sr. Alejandro Ramón Álvarez, el Sr. Giuseppe Grezzi, el Sr.
Emiliano García Domene, la Sra. Julia Climent Monzó, el Sr. Carlos Mundina Gómez i la Sra.
Rocío Gil Uncio, i actua com a Secretari, per delegació del Secretari General i del Ple, el Sr. José
Vicente Ruano Vila.

Excusa la seua asistencia el Sr. Vicente Montañez Valenzuela.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 24 D'OCTUBRE DE 2019 2

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l'acta de la Sessió anterior de data 19 de setembre de 2019.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 19 de setembre de 2019, prèviament distribuïda amb la
convocatòria. No havent-hi cap observació, va quedar aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit
en l'article 91 del ROF.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: O-56194-2019-000003-00 PROPOSTA NÚM.:
ASSUMPTE:
SECRETARIA D'ÀREA II. Quedar assabentat de les dates de celebració de les sessions de
novembre i desembre de 2019.

VOTACIÓ

Com a conseqüència del calendari de celebració del Ple dels mesos de novembre i
desembre, la Comissió queda assabentada de les dates de celebració de les sessions d’aquestos
mesos.

ACORD

Da cuenta de las fechas de celebración de las sesiones ordinarias de la Comisión de
Ecología Urbana, Emergencia Climática correspondientes a los meses de noviembre y diciembre
de 2019. 

HECHOS 

1º.- En la sesión extraordinaria de la Comisión de Ecología Urbana, Emergencia Climática
celebrada el día 25 de julio de 2019, la Comisión, por unanimidad de sus miembros presentes,
acordó aprobar el régimen de sus sesiones ordinarias, que como primera regla de funcionamiento
dispuso que se celebrará una sesión ordinaria mensual, el jueves inmediatamente anterior a la
celebración de la sesión plenaria ordinaria, a las 11’00 horas, en primera convocatoria. 

2º.- A la vista de la moción formulada por la Alcaldía, conocida por la Junta de Portavoces
celebrada el 15 de octubre de 2019, y sin perjuicio de que la misma deba ser aprobada por el
Pleno en su sesión ordinaria del mes de octubre, existe la previsión de modificar el régimen de
sesiones del Pleno para los meses de noviembre y diciembre de 2019 para adaptarlo a la
tramitación del Presupuesto municipal para el ejercicio 2020, de la manera siguiente:

- La sesión ordinaria del mes de noviembre se celebrará el jueves 14, a las 9,45 horas.

- La sesión ordinaria del mes de diciembre se celebrará el jueves 19, a las 9,45 horas. 

FUNDAMENTOS DE DERECHO 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 6

Iw
0
 w

R
U

r 
U

Jp
1
 c

g
R
n
 E

g
H

I 
lP

p
h
 7

Fs
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 07/11/2019 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
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1º.- A pesar de que no se modifica el régimen de sesiones ordinarias de la Comisión de
Ecología Urbana, Emergencia Climática -fijado por ésta en su sesión extraordinaria de 25 de julio
de 2019 al amparo de lo previsto en el artículo 95.4 del Reglamento Orgánico del Pleno-, ya que
seguirá celebrándose el jueves inmediatamente anterior a la celebración de la sesión plenaria
ordinaria, procede dar cuenta a la Comisión de las fechas de celebración de sus sesiones
ordinarias correspondientes a los meses de noviembre y diciembre de 2019, ya que estás se verán
alteradas como consecuencia del adelanto de las sesiones ordinarias del Pleno correspondientes a
los citados meses, motivada por su adaptación a la tramitación del Presupuesto municipal para el
ejercicio 2020. 

ACUERDO 

Primero.- Quedar enterada de las fechas de celebración de las sesiones ordinarias de la
Comisión de Ecología Urbana, Emergencia Climática correspondientes a los meses de noviembre
y diciembre de 2019, que serán las siguientes: 

Mes de noviembre: 

- Convocatoria de la sesión: lunes, 4 de noviembre.

- Celebración de la sesión: jueves, 7 de noviembre. 

- Plazo máximo para la presentación de preguntas: hasta las 12’00 horas del viernes, 25 de
octubre. 

- Plazo máximo para la presentación de mociones: hasta las 14’00 horas del jueves, 31 de
octubre. 

Mes de diciembre: 

- Convocatoria de la sesión: lunes, 9 de diciembre.

- Celebración de la sesión: jueves, 12 de diciembre. 

- Plazo máximo para la presentación de preguntas: hasta las 12’00 horas del viernes, 29 de
noviembre. 

- Plazo máximo para la presentación de mociones: hasta las 14’00 horas del jueves, 5 de
diciembre. 

Segundo.- El calendario de celebración de las sesiones ordinarias de la Comisión para los
meses de noviembre y diciembre a que se refiere el punto anterior se entiende sometido la
condición suspensiva de que el Pleno, en su sesión ordinaria del mes de octubre, efectivamente
acuerde la modificación del régimen de sesiones plenarias ordinarias correspondiente a los meses
de noviembre y diciembre de 2019 para adaptarlo a la tramitación del Presupuesto municipal para
el ejercicio 2020, de la manera siguiente: 

- La sesión ordinaria del mes de noviembre se celebrará el jueves 14, a las 9,45 horas.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 24 D'OCTUBRE DE 2019 4

- La sesión ordinaria del mes de diciembre se celebrará el jueves 19, a las 9,45 horas.

3 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 16
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relativa a
la "Neteja, manteniment i adequació de les zones enjardinades de la ciutat".

MOCIÓ

"EXPOSICION DE MOTIVOS

Diversos enclaves de la ciudad de Valencia donde existen zonas ajardinadas, como en la
avenida Tres Cruces, la calle Campos Crespo, calle Borrasca, la calle Canónigo Tárrega o la
Plaza Rita Levi Montalcini, presentan un estado de total abandono, evidenciando una falta
absoluta de cualquier tipo de mantenimiento.

Asimismo, la imagen que se ofrece de nuestra ciudad dista mucho de la que debería
proyectar la tercera ciudad de España, los vecinos y residentes de los distritos de Jesús y Patraix
ven, de forma permanente, como dichas zonas presentan una situación de dejadez y desidia en el
mantenimiento y cuidado de zonas verdes.

 Entendemos que debe ser una exigencia a los servicios que prestan el mantenimiento de
las zonas verdes, parques y jardines de la ciudad el adecuado mantenimiento, cuidado y
reposición de dichas zonas, toda vez que es una responsabilidad y competencia municipal directa
la que tiene el consistorio sobre los espacios libres, y en consecuencia, la mejora, adecuado
mantenimiento, cuidado y reposición de los espacios libres para disfrute de los vecinos y
contribuir al mantenimiento e imagen del paisaje urbano de la ciudad, más acorde a la calidad de
vida de la ciudad y medioambientalmente más sostenible.

  Por todo lo anteriormente expuesto, y en calidad de Concejal del Grupo Municipal
Popular formulan las siguientes:

PROPUESTAS DE ACUERDO

Primera.-  Que el Ayuntamiento de Valencia actúe e intervenga de forma urgente e
inmediata sobre las zonas ajardinadas situadas en la calle Campos Crespo, la calle Borrasca, la
calle Canónigo Tárrega y la Plaza Rita Levi Montalcini, procediendo a la recuperación de dichas
zonas verdes, a su limpieza y reposición, así como en la avenida Tres cruces, a la altura del nº
88."

DEBAT

El Sr. Mundina defiende la moción y facilita más fotos en las que puede comprobarse el
estado del camino. Señala que ya hicieron preguntas hace meses sobre la ocupación de zona
pública y solicita que se retiren los elementos de ocupación y se adecente.
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El Sr. President explica que efectivament s'ha ocupat sense autorització per empreses
constructores que han sigut sancionades. Afig que les actuacions portades a terme sobre aquest
tema i exposa el motiu de l'existència d'herbes en aquestes zones, sent una raó tècnica. dona
compte de l'informat fa uns dies pel servei, sense que puga parlar-se de zones abandonades. A
més, en aquestes zones que no són d'accés al públic la filosofia és una jardineria més natural,
s'iniciaren més expedients sancionadors si persisteixen els incompliments de les empreses
constructores.

El Sr. Mundina entiende que ahora, efectivamente, no hay ciudadanos que acudan a esa
zona verde pero cuando empiecen a vivir los ciudadanos allí sí que puede ser problema el estado
en que se encuentra. No entiende por qué no se apoya la moción más allá de las cuestiones
técnicas expuestas por el Sr. Presidente porque no plantea nada que no puede llevase a cabo.
Plantea alguna pregunta en relación con la actuación de “Una València més verda”, porque hay
alguna zona donde no hay plantación.

El Sr. President contesta a la pregunta plantejada i comenta que hi ha una web en la qual es
reflecteixen les zones en les quals s'actuarà. Aqueixos treballs de plantació s'aniran executant en
les zones assenyalades de forma gradual. 

VOTACIÓ

Se sotmet la Moció a votació i per majoria, s'acorda rebutjar-la per cinc vots en contra de:
Sergi Campillo Fernández, Alejandro Ramón Álvarez i Giuseppe Grezzi (Compromís), Elisa
Valía Cotanda i Emiliano García Domene (Socialista) i per tres vots a favor de: Julia Climent
Monzó i Carlos Mundina Gómez (PP) i Rocío Gil Uncio (Ciutadans).

4 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 17
ASSUMPTE:
Moció que presenta la Sra. Mª. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relativa a
"Recaptar informació de les connexions dels edificis a les xarxes de sanejament, a través del
Col·legi d'Administradors de Finques".

MOCIÓ

"El Ayuntamiento de Valencia ha formado parte de la Comisión Técnica de Calidad de las
aguas de baño de las Playas de los municipios de l’Horta Nord creada este verano a raíz de la
crisis originada por los vertidos incontrolados que han provocado el cierre de playas.

En el informe definitivo emitido por dicha Comisión Técnica constan las actas de las seis
reuniones celebradas entre el 12 de julio y 11 de septiembre de 2019.

En el acta de la reunión celebrada el día 28 de agosto de 2019, la Jefa de Sección del Ciclo
Integral del Agua del Ayuntamiento de Valencia comenta “que se están planteado recabar
información, a través del Colegio de Administradores de Fincas, de las conexiones de los
edificios a las redes de saneamiento.” y el representante del Ayuntamiento de Alboraya informó
“que ellos lo hicieron y fue muy costoso en tiempo, unos tres años.”
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Desde el Grupo Municipal Popular consideramos que es imprescindible localizar los
edificios y/o viviendas que no están conectados a las redes de saneamiento para evitar vertidos
descontrolados que provoquen nuevas crisis medioambientales en un futuro.

Por todo ello, la Concejal que suscribe en su nombre y en el del Grupo Municipal Popular,
formula la siguiente PROPUESTA DE ACUERDO:

ÚNICA. Iniciar los trámites administrativos necesarios para recabar, a través del Colegio
de Administradores de Fincas, información de las conexiones de los edificios a las redes de
saneamiento."

DEBAT

La Sra. Climent defiende la moción.

La Sra. Valía contesta que esta moción va en línea con unas declaraciones que ella ya
realizó en julio. Esas viviendas que no están conectadas, vierten donde la han venido haciendo
hasta ahora sin que se hubieran generado los problemas de este verano. Tampoco ha habido
crecimiento de diseminados, por lo que es reacia a entender que ése sea el foco del problema.
Explica qué se está haciendo en relación con vertidos a las acequias para tratar de controlar los
vertidos irregulares. Añade que quizás las viviendas que generan el problema no sean
seguramente las que tengan controladas desde el Colegio de Administradores. Argumenta las
actuaciones que estima pertinentes para poder ir filtrando viviendas con carácter previo a solicitar
al Colegio información de las viviendas que pueden ser problemáticas. Por tanto, esa petición al
Colegio sería el punto final de las actuaciones previas para conseguir poner el foco en las
viviendas que pueden estar en esa situación irregular.

ACORD

La moció queda contestada en preguntar el Sr. President al Grup Municipal Popular si la
moció es deixa sobre la taula o es manté, responent aquest Grup que la donen per contestada ara
com ara, sense perjudici que puguen presentar-la novament en un futur.

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 18
ASSUMPTE:
Moció que presenta la Sra. Mª. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relativa a la
"Neteja i adecuació del Camí Font d'En Corts".

MOCIÓ

"EXPOSICION DE MOTIVOS

Existen enclaves en la ciudad, como es la calle Pare Presentat, en la Font d´En Corts, que
presentan un estado lamentable y cuya imagen dista mucho de la que debería proyectar la tercera
ciudad de España.
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Son muchas las quejas vecinales recibidas en este grupo municipal al respecto, quejas por
la situación de dejadez y desidia en el mantenimiento y cuidado de estas zonas urbanas.

Entendemos que debe ser una exigencia a los servicios que prestan el mantenimiento y
limpieza de la ciudad el adecuado mantenimiento, cuidado y reposición de dichas zonas, toda vez
que es una responsabilidad y competencia municipal directa la que tiene el consistorio sobre
estos espacios.

Por todo lo anteriormente expuesto, y en calidad de Concejal del Grupo Municipal Popular
se formula la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

ÚNICA.-  Que el Ayuntamiento de Valencia actúe e intervenga de forma urgente e
inmediata sobre la calle Pare Presentat, en la Font d´En Corts, procediendo a la limpieza y
retirada de enseres de dicha zona.

DEBAT

La Sra. Climent defiende la moción.

El Sr. President contesta que tenen constància del problema d'abocaments i enderrocs
descontrolats i estan actuant però aquesta zona s'ha convertit en un punt continuat d'aquest tipus
d'accions. Planteja reformular la moció indicant que es continue actuant en la zona.

La Sra. Climent pregunta si cabe la posibilidad de vallar la zona.
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El Sr. President contesta que són terrenys de particulars, per la qual cosa caldria dictar una
ordre d'execució. No obstant això, confirmarà aquest extrem amb els tècnics per si fora possible
col·locar un clos.

El Sr. Mundina insiste en que se estudie el vallado.

El Sr. President planteja el text de la proposta alternativa.

VOTACIÓ 

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel President, resulta aprovada per
unanimitat, decaient la moció plantejada inicialment.

 ACORD

“1. Que l'Ajuntament continue amb la retirada d'enderrocs en la zona indicada en la moció,
com s'ha fet en els últims mesos, actuant en els pròxims dies.

 2. Que es col·loquen cartells indicadors de la prohibició de tirar enderrocs avisant de les
sancions i indicant l'ecoparc més pròxim.”

6 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Paula María Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Pla d'Acció pel Clima i l'Energia Sostenible de la Ciutat de València".

PREGUNTA

"En abril del presente año se aprobó el Plan de Acción por el Clima y la Energía Sostenible
de la ciudad de València, y en virtud del mismo, el grupo municipal popular formula las
siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha creado el equipo técnico municipal, acordado en dicha iniciativa, con el objetivo
de dinamizar el desarrollo del PACES y la transición energética en la ciudad?

2.- En caso afirmativo ¿cuál es la composición de dicho equipo técnico?

3.- En el seno de dicho equipo técnico ¿se ha adoptado alguna iniciativa? En caso
afirmativo ¿De qué iniciativas se trata?

4.- En el PACES se indica que desde 2007 hasta 2016 las emisiones de CO2 se han
reducido en un 28,72%. ¿Se dispone de la actualización de la reducción de emisiones de CO2?

En caso afirmativo ¿cuál es el porcentaje de reducción de emisiones de CO2?"

RESPOSTA

Sr. Ramon, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica
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"1.- S'ha creat l'equip tècnic municipal, acordat en aquesta iniciativa, amb l'objectiude
dinamitzar el desenvolupament del PACES i la transició energètica a la ciutat?

Existeix un equip tècnic ja creat en 2016 per a desenvolupar la diagnosi energètica
del'ajuntament al qual s'ha previst incorporar nous membres a aquest efecte.

2.- En cas afirmatiu Quina és la composició d'aquest equip tècnic?

L'equip existent compta amb representants de Serveis Centrals Tècnics i
EmergènciaClimàtica i Transició Energètica, Esports; en una primera etapa s'ha previst la
incorporació derepresentants de Mobilitat Sostenible i Infraestructures de Transport Públic,
Planificació, i Habitatge.

3.- En el si d'aquest equip tècnic S'ha adoptat alguna iniciativa? En cas afirmatiu Dequines
iniciatives es tracta?

Únicament s'ha actualitzat la diagnosi energètica de l'ajuntament.

4.- En el PACES s'indica que des de 2007 fins a 2016 les emissions de CO2 s'han reduït en
un 28,72%. Es disposa de l'actualització de la reducció d'emissions de CO2?

No, l'última actualització de l'inventari d'emissions és a final de 2016

En cas afirmatiu Quin és el percentatge de reducció d'emissions de CO2?

No és procedent."

7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Paula María Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Plà d'Emergencia Climàtica".

PREGUNTA

"València se ha adherido a la iniciativa presentada por las organizaciones que integran la
Alianza por la Emergencia Climática, reconociendo, en el pleno municipal, el estado de
emergencia climática en que se encuentra nuestro planeta, con especial amenaza a los territorios
del norte y del sur de la cuenca mediterránea.

Ante esta situación, el grupo municipal popular formula las siguientes preguntas:

1.- El equipo de gobierno ¿tiene diseñado un Plan de emergencia climática?

2.- En caso afirmativo ¿qué medidas concretas componen dicho Plan?

3.- ¿Qué iniciativas piensa emprender el equipo de gobierno para conseguir un uso de
energía 100% renovable?
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4.- ¿Cómo se va a fomentar la adaptación de los barrios y la ciudadanía de València ante
los riesgos y amenazas de la crisis climática?"

RESPOSTA

Sra. Ramón, Delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- L'equip de govern Té dissenyat un Pla d'emergència climàtica?

 No existeix un pla d'emergència climàtica.

 2.- En cas afirmatiu Quines mesures concretes componen aquest Pla?

 No és procedent. 

 3.- Quines iniciatives pensa emprendre l'equip de govern per a aconseguir un ús d'energia
100% renovable?

L'objectiu de comptar en 2050 amb un sistema energètic descarbonitzat, inclòs entre els
principals que aborda el Pla d'Acció pel Clima i l'Energia aprovat pel ple de l'ajuntament a l'abril
del present, es basa tant en la reducció del consum a través de l'augment de l'eficiència
energètica, com en la producció local de l'energia elèctrica mitjançant fonts renovables, tant dins
com fora de l'entorn urbà.

Les principals iniciatives per a promoure l'ús d'energies renovables estan directament
relacionades amb la necessitat d'impulsar la generació en el punt de consum (és a dir,
l'autoconsum) i impulsar la generació distribuïda.

En el primer cas, a través de la implantació d'instal·lacions d'autoconsum per al propi
Ajuntament i per a la resta de la ciutat, on s'estudie el potencial fotovoltaic existent, així com un
marc i ordenances per a facilitar-lo i un pla de finançament per a dur-lo a terme; la reducció de
tràmits administratius per a aquestes instal·lacions, així com les exempcions tributàries formen
part d'aquest pla.

En el segon cas, i tenint en compte que el nou marc normatiu potenciarà el
desenvolupament de les comunitats energètiques i de l'autoconsum compartit, afavorint que
l'energia elèctrica produïda siga aprofitada per diversos usuaris estalviant en el consum de la
xarxa i els costos.

També s'han posat en marxa altres mesures, com la pròpia incorporació de sistemes de
generació al mobiliari urbà.

Cap finalment recordar que el subministrament d'energia elèctrica municipal té un origen
100% renovable i que l'ajuntament ha posat en marxa un nou servei d'atenció ciutadana per a
informar i acompanyar en la tramitació per a l'impuls de l'autoconsum. 

4.- Com es fomentarà l'adaptació dels barris i la ciutadania de València davantels riscos i
amenaces de la crisi climàtica?
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A més de diversos instruments de planificació aprovats durant la passada legislatura i
dissenyats per a promoure l'adaptació a les conseqüències del calfament global o la pròpia
adequació del pla general de la ciutat al risc d'inundacions, el citat PACES conté 86 mesures per
a l'adaptació de la ciutat a l'escenari de canvi climàtic."

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Paula María Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives a "L'auditoría Fundació de la Comunitat Valenciana Observatori València del Canvi
Climàtic".

PREGUNTA

"Respecto a los informes de Auditoría del Sector Público Local del Ayuntamiento de
València, y más concretamente el referido a la Fundació de la Comunitat Valenciana,
Observatori València del Canvi Climàtic, el grupo Municipal popular formula las siguientes
preguntas:

1.- Dado que, tal y como determina el citado informe, el Plan de Actuación anual, en el que
figuran las actuaciones a realizar en 2018 no expresa los objetivos a alcanzar “de forma objetiva,
clara y mensurable” ni las actividades a realizar están “adecuadamente definidas”, ¿cuáles son los
objetivos y actuaciones a realizar definidos en el Plan de Actuación para el presente año? ¿Y
cuáles serán los fijados para el 2020?

2.- A través del Informe este grupo Municipal ha tenido conocimiento de la existencia de
una tarjeta de crédito, con límite de 3.000 €, cuya titular es una trabajadora de la Fundación que
no tiene poderes ni para autorizar gastos ni para disponer de fondos. ¿A qué se debe este hecho?
¿Cómo explica la delegación de energías renovables y cambio climático la existencia de esta
tarjeta de crédito? ¿De cuánto importe se ha dispuesto con dicha tarjeta y a qué se ha destinado?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, Delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- Atés que, tal com determina el citat informe, el Pla d'Actuació anual, en el qual figuren
les actuacions a realitzar en 2018 no expressa els objectius a aconseguir “de forma objectiva,
clara i mesurable” ni les activitats a realitzar estan “adequadament definides”, quins són els
objectius i actuacions a realitzar definits en el Pla d'Actuació per al present any? I quins seran els
fixats per al 2020?

Objectius a aconseguir en el Pla d'actuació 2019 i 2020.

Els Plans d'Actuació dels exercicis anteriors es troben disponibles per a la seua consulta en
el portal de transparència de la fundació l'enllaç de la qual s'adjunta.

http://www.valencia.es/transparenciaspl/ca/web/canviclimatic/32?p_p_id=110_INSTANCE_lkX2b4rjeAXh&p_p_lifecycle=0&p_p_state=normal&p_p_mode=view&p_p_col_id=column1&p_p_col_count=1&_110_INSTANCE_lkX2b4rjeAXh_struts_action=%2Fdocument_library_display%2Fview_file_entry&_110_INSTANCE_lkX2b4rjeAXh_redirect=http%3A%2F%2Fwww.valencia.es%2Ftransparenciaspl%2Fca%2Fweb%2Fcanviclimatic%2F32%3Fp_p_id%3D110_INSTANCE_lkX2b4rjeAXh%26p_p_lifecycle%3D0%26p_p_state%3Dnormal%26p_p_mode%3Dview%26p_p_col_id%3Dcolumn1%26p_p_col_count%3D1&_110_INSTANCE_lkX2b4rjeAXh_fileEntryId=365996
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Respecte als objectius previstos per al 2020, s'està treballant en la redacció del Pla
d'Actuació que els inclou i que es presentarà davant el patronat en les pròximes setmanes.

2.- A través de l'Informe aquest grup Municipal ha tingut coneixement de l'existència d'una
targeta de crèdit, amb límit de 3.000 €, la titular del qual és una treballadora de la Fundació que
no té poders ni per a autoritzar despeses ni per a disposar de fons. A què es deu aquest fet?

Com explica la delegació d'energies renovables i canvi climàtic l'existència d'aquesta
targeta de crèdit? De quant import s'ha disposat amb aquesta targeta i a què s'ha destinat?

a) La targeta de crèdit es va sol·licitar a Caixa Popular després d'una reunió entre el
Vicepresident de la Fundació, el Cap del servei d'energies renovables i l'auxiliar administrativa
de la Fundació.

b) El contracte de la targeta indica que existeix una targeta principal a nom de la Fundació,
autoritzat i signat pel Vicepresident.

c) S'autoritza una targeta beneficiària a nom de l'auxiliar administrativa per al pagament de
xicotetes despeses de la Fundació, autoritzat i signat pel vicepresident. Aquesta targeta s'usa per a
xicotetes despeses generades en la Fundació i no té autorització per a traure diners en metàl·lic.
Les despeses generades i pagades a través de la targeta tenen autorització prèvia per part del
Director Gerent o el Vicepresident de la Fundació.

d) L'ús de la targeta és per a la compra en línia de determinats béns o serveis, que no
permeten un pagament per transferència. No s'utilitza la targeta fora de les dependències de la
fundació per a cap altre pagament.

e) Una vegada aprove el patronat, que se celebrarà durant el mes d'octubre de 2019, els
poders del nou Vicepresident, se sol·licitarà a l'entitat bancària, emeta una targeta a nom de la
fundació.

f) S'adjunta detall de les ultimes liquidacions de les despeses pagades a través de la targeta
de crèdit:

MOVIMENTS GENER 2019

 Data Lloc Tipus Import Operació
03/01/2019 AWS EMEA  COMPRA EN ESTRANGER 13,44
11/01/2019 AUT CERTIFICACION DE LA C. COMPRA PER INTERNET 55,55

- AWS EMEA correspon al pagament del servidor virtual que té la Fundació titularitat de
Amazon Web Services.

- Es compre un certificat electrònic de l'entitat per a poder realitzar operacions
administratives amb l'administració.

MOVIMENTS FEBRER 2019
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Data Lloc Tipus Import Operació
29/01/2019 IKEA IBERICA  COMPRA PER INTERNET 282,46
03/02/2019 AWS EMEA COMPRA EN ESTRANGER 13,29
05/02/2019PAGAMENT DE TRIBUTS COMPRA PER INTERNET 6,12
18/02/2019 AWS EMEA COMPRA EN ESTRANGER 13,93
18/02/2019 AWS EMEA COMPRA EN ESTRANGER 12,86
18/02/2019 AWS EMEA COMPRA EN ESTRANGER 12,86
25/02/2019EB JORNADES ENERGIES COMPRA EN COMERÇ 40,00

- Compra de mobles per a l'adequació de l'oficina de la Fundació situada en Les Naus.
Expedient FOCC/6/2019 penjat en el portal de transparència i plataforma de contractació de
l'estat.

- AWS EMEA correspon al pagament mensual del servidor virtual que té la Fundació i
noves subscripcions al servei.

- Jornades: el director Gerent acudeix a una jornada sobre energia a Catarroja que requeria
d'una despesa d'inscripció.

MOVIMENTS MARÇ 2019

Data Lloc Tipus Import Operació
03/03/2019 AWS EMEA COMPRA EN ESTRANGER 12,96
04/03/2019HOTEL FRONT MARITIM COMPRA EN COMERÇ 114,31
04/03/2019RENFE VIRTUAL INTERNET COMPRA PER INTERNET 59,05
05/03/2019 CARLIN LA PAZ COMPRA EN COMERÇ 51,5

- AWS EMEA correspon al pagament del servidor virtual que té la Fundació.

- Tren i hotel: Compra en línia per a l'assistència Director Gerent congrés Barcelona
“Transició energètica i ciutat” Xarxa de municipis per la sobirania energètica.

- Carlin: compra urgent subministre papereria (llibre d'actes per a Protectorat)

MOVIMENTS ABRIL 2018

Data Lloc Tipus Import Operació
03/04/2019 AWS EMEA COMPRA EN ESTRANGER 15,23
18/04/2019IKEA IBERICA WEB COMPRA PER INTERNET 349,97

- AWS EMEA correspon al pagament del servidor virtual que té la Fundació.

- Compra de mobles per a arxiu de documents per a l'oficina de la Fundació. Expedient
FOCC/6/2019 penjat en el portal de transparència i plataforma de contractació de l'estat. Tots ells
inclosos en l'inventari que la fundació ha contractat a data 1 de gener de 2020.

MOVIMENTS MAIG 2019

Data Lloc Tipus Import Operació
03/05/2019AWS EMEACOMPRA EN ESTRANGER 14,63

- AWS EMEA correspon al pagament del servidor virtual que té la Fundació.

MOVIMENTS JUNY 2019

Data Lloc Tipus Import Operació
03/06/2019 AWS EMEA COMPRA EN ESTRANGER 15,29
18/06/2019UNIVERSITAT POLIT. VALENCI COMPRA PER INTERNET 50,00
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- AWS EMEA correspon al pagament del servidor virtual que té la Fundació.

- Pague curs amb assistència per part del Tècnic Innovació ambiental en la UPV sobre
pobresa energètica.

MOVIMENTS JULIOL 2019

Data Lloc Tipus Import Operació
04/07/2019AWS EMEACOMPRA EN ESTRANGER 14,47

 - AWS EMEA correspon al pagament del servidor virtual que té la Fundació

MOVIMENTS AGOST 2019

Data Lloc Tipus Import Operació
03/08/2019AWS EMEACOMPRA EN ESTRANGER 14,47

 - AWS EMEA correspon al pagament del servidor virtual que té la Fundació

MOVIMENTS SETEMBRE 2019

Data Lloc Tipus Import Operació
04/09/2019 AWS EMEA COMPRA EN ESTRANGER 30,52
18/09/2019 Vueling Air ICMBRM COMPRA PER INTERNET 386,97
17/09/2019 RYANAIR S8R0 COMPRA PER INTERNET 282,94
19/09/2019AMZN MKTP ESMA4213DT4 COMPRA EN COMERÇ 72,67
19/09/2019 LEBERGERLEJARDINSE COMPRA EN COMERÇ 908,94

- Assistència Director Gerent, Tècnic en innovació ambiental i Tècnic de projectes
ambientals a les Jornades sobre el projecte europeu Tomorrow amb càrrec a l'assignació del propi
projecte europeu. (compra en línia hotel 3 dies més desplaçament a Brussel·les). Hotels proposats
pel leader del projecte.

- AWS EMEA correspon al pagament del servidor virtual que té la Fundació"

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Paula María Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives a "L'Oficina de l'Energía"

PREGUNTA

"Respecto a la reciente apertura de la Oficina de la Energía, y tras haber leído el Informe
de Auditoría del Sector Público local del Ayuntamiento de València, el grupo Municipal Popular
formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Por qué motivo se contrató, por segunda vez, con el mismo adjudicatario para
contratar la dirección de ejecución de obras y la coordinación de seguridad y salud?

2.- ¿Quién decidió dicha contratación?
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3.- ¿A cuánto asciende el importe total abonado a dicho adjudicatario por motivo de la
apertura de esta Oficina?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, Delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- Per què motiu es va contractar, per segona vegada, amb el mateix adjudicatari per a
contractar la direcció d'execució d'obres i la coordinació de seguretat i salut?

2.- Qui va decidir aquesta contractació?

3.- A quant ascendeix l'import total abonat a aquest adjudicatari per motiu de l'obertura
d'aquesta Oficina?”

Segons l'informe justificatiu del Director Gerent de 25 de febrer de 2019 indica. la
contractació és necessària ja que s'ha de disposar d'un director d'obres i coordinador de seguretat i
salut per a les obres d'habilitació de l'oficina de l'energia que actualment estan en procés de
contractació, de tal forma que una vegada aquestes estiguen contractades, puguen iniciar-se
immediatament. Així mateix, també es pretén incloure en el contracte objecte d'informe,
l'assistència tècnica per a la supervisió del projecte que ha de redactar l'adjudicatària del
contracte per a la redacció del projecte i obres d'habilitació de l'oficina de l'energia.

Finalment, es vol realitzar un seguiment i generar els continguts necessaris per a
documentar les condicions en les quals s'ha desenvolupat l'obra, amb uns requisits particulars
d'eficiències energètiques, sostenibilitat i comerç de proximitat, per a utilitzar aquesta
documentació amb finalitats didàctics i divulgatius”.

Entenem segons circular informativa emesa per l'Ajuntament de València 1/2018 que
podem contractar amb la mateixa empresa diferents serveis que no tinguen el mateix objecte i
que no superen en total els 15.000 €. Per tant:

1. El contracte referent a la redacció de l'avantprojecte d'habilitació del local per a l'oficina
de l'energia ascendeix a 2.803,31 €.

2. El contracte referent a la direcció d'obra i coordinació de seguretat i salut de les obres
d'habilitació de l'oficina de l'energia ascendeix a 4.200,00 €.

3. L'objecte de tots dos contractes és diferent i si suma'ns les dues quantitats no superen els
15.000 €. Estan realitzats en anys diferents i es va entendre inicialment, desconeixent el criteri de
l'auditor, que el període de tots dos contractes no superava l'any.

4. Es va considerar convenient per part de la Direcció Gerència de la fundació contractar la
direcció d'obra i coordinació de seguretat i salut amb el mateix adjudicatari del contracte de
redacció de l'avantprojecte de l'Oficina de l´Energia ja que era coneixedor de l'avantprojecte, de
les necessitats que la Fundació tenia amb referència al contracte (qualitat ambiental de l'espai,
certificació energètica A, ús de materials reciclats i reciclables, processos constructius
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mediambientalment sostenibles i materials procedents de comerç de proximitat i economia
circular entre altres) i disposava de la titulació i experiència demostrable adequada per a la
prestació del servei."

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Paula María Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Fons de l'Institut per a la Diversificació i Estalvi de l'Energia".

PREGUNTA

"Tras la publicación de la ampliación de presupuesto y vigencia de la Convocatoria de
Ayudas a Entidades Locales para proyectos singulares de entidades locales que favorezcan el
paso a una economía baja en carbono en el marco del programa operativo FEDER de crecimiento
sostenible 2014-2020 y dado que la Comunitat Valenciana tiene un importante presupuesto
asignado (120.503.322 €), el Grupo municipal Popular formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Ha presentado el Ayuntamiento algún proyecto?

2.- En caso afirmativo ¿qué acciones contempla? ¿Cuál es la subvención solicitada?

3.- En caso negativo y dado que el procedimiento de adjudicación es por concurrencia
simple, otorgándose por orden de solicitud. ¿Se está preparando actualmente algún proyecto?
¿Cuál es su importe y que acciones recoge? ¿Para qué fecha está prevista su presentación?"

RESPOSTA

Sr. Galiana, Delegat d'Innovació i Gestió del Coneixement

"S’està treballant en estos moments amb els diferents serveis per tal de presentar els
projectes el més aviat possible."

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Recollida selectiva de residus".

PREGUNTA

"Respecto a la implantación de la recogida selectiva de residuos orgánicos en la ciudad de
València, y tras el anuncio de ampliar este servicio al 50% de la ciudad, efectuado el pasado año,
el Grupo Municipal Popular formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Ha finalizado la instalación, en toda la ciudad, de los nuevos depósitos de residuos
orgánicos anunciados?

2.- En caso afirmativo, ¿en qué distritos de la ciudad se ha instalado nuevos depósitos?
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3.- En el supuesto de que no se haya finalizado todavía con la instalación de los mismos.
¿Qué distritos faltan?

4.- ¿Cuándo tiene previsto, el equipo de gobierno municipal, que pueda finalizar dicha
instalación?

5.- ¿Cuál ha sido el presupuesto global destinado a la instalación del contenedor marrón?

6.- Desde el comienzo de la instalación de este contenedor ¿cuántas toneladas de compost
se han obtenido y dónde se han empleado?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1.- No, la instal·lació es desenvolupa en un total de 3 fases, de les què s’han implementat
la fase I i la II.

2.- No procedeix.

3 i 4.- Els districtes que falten per a l'establiment d'orgànica són els següents:

Fase III.A (previst per a novembre-desembre de 2019):
Barris de l’Hort de Senabre i Sant Marcel·lí, Petxina i Botànic.
Districte Municipal número 12 i Barri Illa Perduda, L’Amistat i Ciutat Jardí fins a
Avinguda de Blasco Ibáñez.
Barri Cabanyal-Canyamelar.

Fase III.B (previst a partir abril-maig de 2020). La resta de la ciutat (inclosos Pobles de
València, Districtes Municipals números 17 i 19).

5.- Pressupost primer establiment i campanyes (Fase I i II): 467.356’33 €.

6.- Les tones de residus orgànics recollits des de l'origen de la Fase I han sigut:

2016: 273’060
2017: 2.188’060
2018: 3.290’120
2019: (fins a setembre): 8.463’760

El compost el gestiona l’EMTRE directament."

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Contenedors soterrats".
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PREGUNTA

"En diciembre de 2018, a través de la Junta de Gobierno local se aprobó la licitación para
la instalación de contenedores soterrados en diferentes barrios de la ciudad, por un presupuesto
de 571.000 €. Acerca de esta actuación, el Grupo Municipal Popular formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Se han instalado la totalidad de estos contenedores?

2.- En definitiva ¿cuántos contenedores soterrados existen en la ciudad de València? Y
¿cuál es la ubicación de los mismos?

3.- ¿Tiene previsto el equipo de gobierno municipal realizar instalar más contenedores
soterrados?

4.- En caso afirmativo ¿en qué ubicaciones se realizará?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1) No, l’estat del total d’arquetes és el següent:

Executades
2 arquetes de 4 i 3 unitats de contenidors cadascuna, en carrer Rafael Tenes Escrich,
al costat del Mercat Municipal de Benimaclet.
1 arqueta de 5 unitats de contenidor en Avinguda Mediterrani, al costat de la Plaça
de la Creu del Canyamelar, en Cabanyal-Canyamelar.

Estan en curs d'execució:
1 arqueta de 4 unitats de contenidor en Plaça del Dr. Collado, de Ciutat Vella.
1 arqueta de 6 unitats de contenidor en Plaça del Dr. Landete.

Suspensió temporal per valoració arqueològica:
1 arqueta al carrer de Sant Miquel, 9 (de 5 unitats de contenidors).

2) Arquetes construïdes indicant tipus i número de contenidors per cada tipus de residu:
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ILLES CONTENIDORS SOTERRATS 11 ubic.

Contenidors
càrrega

pluma-grua
3.000 lts.

Contenidors
càrrega lateral

3.200 lts.

Contenidors
càrrega

lateral 3.200
lts.

Contenidors
càrrega lateral

3.200 lts.

Contenidors
càrrega lateral

3.200 lts.
Contenidors

Núm UBICACIÓ NUM
PORTAL Vidre Envasos Orgànic Paper-Cartó

Residus
Urbans no
selectius o

resta

Total per
ubicació

1 CARRER ENRIC NAVARRO 1  1  1 1 3

2 CARRER ENRIC NAVARRO 11        2 2

 

Total Contenidors carrer ENRIC
NAVARRO    1  1 3 5

3 CARRER LLEONS 43  1  1 3 5

 
Total Contenidors carrer LLEONS    1  1 3 5

4 CARRER MOSSÉN RAUSELL 2 1  1  3 4

 

Total Contenidors carrer MOSSÉN
RAUSELL   1  1  3 5

5 CARRER POETA CARLES SALVADOR 11        2 2

 

Total Contenidors carrer POETA CARLES
SALVADOR          2 2

6 CARRER SANT ESPERIT 15        4 4

 
Total Contenidors carrer SANT ESPERIT           4 4

7 CARRER UTIEL 7        4 4

 
Total Contenidors carrer UTIEL           4 4

8 PLAÇA BADAJOZ 25 1 1  1 1 3

 
Total Contenidors plaça BADAJOZ   1 1  1 1 4

9 PLAÇA ESGLÉSIA 2 1 1  1 1 3

 
Total Contenidors plaça ESGLÉSIA   1 1  1 1 4

10 PLAÇA MERCAT 4 1      3 3

 
Total Contenidors plaça MERCAT   1      3 4

11 PLAÇA PATRAIX 8 1 1 1 1 2 5

 
Total Contenidors plaça PATRAIX   1 1 1 1 2 6

 
               

 
Total Contenidors general   5 5 2 5 26 43
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3) Sí que està previst.

4) S’està valoran noves ubicacions."

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Grau d'execució pressupostària en construcció de jardins".

PREGUNTA

"Respecto al estado de ejecución del presupuesto del presente ejercicio, a fecha 30 de
septiembre, en materia de construcción de nuevos jardines, el grupo municipal popular formula
las siguientes preguntas:

1.- De la aplicación presupuestaria “60900 17100 FD310 Construcción Jardines”, se han
reconocido obligaciones por valor de 135.898 euros. ¿A qué inversión corresponde dicha
cantidad?

2.- De la aplicación presupuestaria “6090001 17100 FD310 Construcción Jardines”, se han
reconocido obligaciones por valor de 317.715 euros. ¿A qué inversión corresponde dicha
cantidad?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.-

Certificat número 3, Jardí Silla-Esperança, Benimaclet 24.567,14 €

Certificat número 2, Jardí Silla-Esperança, Benimaclet 9.807,35 €

Certificat número 1, Jardí Rubén Dario 13.346,02 €

Certificat número 2, Jardí Rubén Dario 16.593,63 €

Certificat número 1, Execució obra Jardí Mª Mazzarello 20.876,49 €

Coordinador de Seguretat i Salut, Pla SOM (2018/2019) 501,15 €

Direcció Facultativa Jardí Rubén Dario 8.974,16 €

Direcció facultativa obra Jardí Mª Mazzarello 9.343,51 €

Certificat número 4 Jardí Silla-Esperança, Benimaclet 13.207,83 €

Direcció Facultativa, Jardí Silla-Esperança, Benimaclet 11.325,39 €

Reconeixement obligació, Jardí Torre Maçana 7.355,61 €
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2.-

Direcció facultativa Horts escolars de Patraix 2.948,51 €

Execució dels Horts escolars de Patraix 23.640,71 €

Enjardinament Torre Maçana 87.745,56 €

Zona d’esplai per a gossos, carrer Ador, Castellar-Oliveral 45.546,68 €

Direcció Facultativa Zona d’esplai per a gossos, Castell Cullera, La Torre 1.697,40 €

Enjardinament Plaça de María Mazzarello 156.136,73 €

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Grau d'execució pressupostària en remodelacions de jardins".

PREGUNTA

"Respecto al estado de ejecución del presupuesto del presente ejercicio, a fecha 30 de
septiembre, en materia de remodelación de jardines, el grupo municipal popular formula las
siguientes preguntas:

1.- De la aplicación presupuestaria “61900 17100 FD310 Remodelación Jardines”, se han
reconocido obligaciones por valor de 955.689,73 euros. ¿A qué inversión corresponde dicha
cantidad?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renauralització de la Ciutat

"1.-
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Lot 1/19 projecte “Una València més verda” 237.618,38 €

Lot 2/19 projecte “Una València més verda” 186.318,00 €

Lot 3/19 projecte “Una València més verda” 243.512,71 €

Lot 4/19 projecte “Una València més verda” 134.906,64 €

Lot 5/19 projecte “Una València més verda” 121.740,44 €

Coordinador Seguretat i Salut projecte “Una valència més verda “ 11.631,51 €

Remodelació Jardí Camí Calvari (Carpesa) 17.002,92 €

Direcció facultativa remodelació zona jocs Jardí Blasco Ibáñez 2.766,04 €

Coordinador Serguretat i Salut Remodelació Jardí Camí Calvari (Carpesa) 193,09 €

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Auditoria Parcs i Jardins Singulars i Escola Municipal de Jardineria i Paisatge".

PREGUNTA

"En el informe de Auditoría del Sector Público Local, realizado por el Interventor general
del Ayuntamiento de Valencia respecto del ejercicio 2017, se indica la recomendación de
aprobar, por parte del organismo Autónomo de Parques y Jardines, un Plan de Actuación que
contenga las líneas estratégicas a seguir, por este motivo el Grupo municipal Popular formula las
siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha realizado un Plan de Actuación?

2.- En caso afirmativo, solicitamos se nos facilite una copia del mismo, dónde consten las
líneas estratégicas a seguir por parte de dicho organismo."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1) Des de l'any 2017 en l'expedient del Pressupost s'inclou una memòria explicativa on
consten les línies estratègiques a seguir en l'exercici i on consten els objectius, concisos, clars i
mesurables.

2) Estos documents s'inclouen en la documentació entregada a tots els grups polítics amb
representació en el Consell Rector, en les respectives sessions on es van aprovar els
pressupostos."
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16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Calitat de les aigües".

PREGUNTA

"A través de la web municipal tenemos conocimiento del estado de la calidad de las aguas
de las playas de Valencia durante la temporada de baño, que comprende desde el 1 de junio hasta
el 15 de septiembre. En la misma web se informa de la periodicidad con la que se realizan los
muestreos, e por ello que el grupo Municipal popular formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se realizan muestreos de la calidad de las aguas durante el resto del año?

2.- En caso negativo ¿cuál es el motivo?

3.- En caso afirmativo, solicitamos se nos facilite información de los últimos muestreos
realizados, tanto a finales de septiembre como en el mes de octubre del presente año."

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1.- Es realitzen mostratges de la qualitat de les aigües durant la resta de l'any?

En 2019 fora de la temporada de bany s'han realitzat mostratges el 8 d'abril i el 3 d'octubre
en les platges de Malva-rosa i Cabanyal, que estaven obertes al bany en eixes dates. També es
realitzen mostratges fora de la temporada de bany per circumstàncies mediambientals
excepcionals, circustàncies que no s'han donat durant l'any 2019. En la pàgina web de
l'Ajuntament només s'informa sobre les analítiques oficials realitzades per la Conselleria
competent en matèria de qualitat de les aigües en temporada de bany. La resta són analítiques a
les que l'Ajuntament no està obligat a realitzar però que realitza per a una major garantia dels
ciutadans.  

2.- En cas negatiu Quin és el motiu?

—

3.- En cas afirmatiu sol·licitem se'ns facilite informació dels últims mostratges realitzats,
tant a finals de setembre com en el mes d'octubre d'enguany.

S'ha realitzat un mostratge el 3 d'octubre en les platges de Malva-rosa i Cabanyal, que
estaven obertes al bany en eixes dates, i els resultats obtinguts corresponen a una “Qualitat
Excel.lent”."
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17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a les "Inversions Devesa Albufera".

PREGUNTA

"Respecto al estado de ejecución de inversiones del presupuesto del presente ejercicio, a
fecha 30 de septiembre, en materia de Devesa Albufera, el grupo municipal popular formula las
siguientes preguntas:

1.- De la aplicación presupuestaria “60900 17240 FP760 Inf. Y B. Naturales Devesa
Reposición”, se han reconocido obligaciones por valor de 129.108 euros. ¿A qué inversiones se
ha destinado dicho importe? Solicitamos se nos facilite desglose detallado del mismo.

3.- De la aplicación presupuestaria “60900 17240 FP760 Infraestr. Y Bienes Nar. Devesa -
Alb”, se han reconocido obligaciones por valor de 456.726 euros. ¿A qué inversiones se ha
destinado dicho importe? Solicitamos se nos facilite desglose detallado del mismo.

4.- En la aplicación presupuestaria “62400 17240 FP760 Elementos de transporte”, hay
presupuestados 22.000 €. ¿A qué inversiones se refiere?

5.- De la aplicación presupuestaria “63200 17240 FP760 Rep. Edificios y Construcc.
Devesa”, se han reconocido obligaciones por valor de 2.188,89 euros. ¿A qué inversiones se ha
destinado dicho importe? Solicitamos se nos facilite desglose detallado del mismo.

6.- De la aplicación presupuestaria “6320001 17240 FP760 Reparación Edificios y
Construcc. D”, hay presupuestados 79.913,29 €. ¿A qué inversiones se refiere?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"1)

S'adverteix un error en la codificació de l'aplicació pressupostària, ja que l'import
reconegut, exactament 129.108,72 euros, es troba en l'aplicació FP760 17240 61900. Es
correspon amb l'execució i la direcció de les obres del Projecte de Reconstrucció i Restauració
Ambiental de mota en canal afluent a l'estany de l'Albufera de València. El cost del projecte es
contempla en el marc de les inversions financerament sostenibles.

El desglossament de l'import de 129.108,72 euros és el següent:

- 21.724,16 euros (IVA inclòs), 18.374,98 euros (IVA inclòs) i 71.343,58 euros (IVA
inclòs), corresponents a les certificacions números 3, 4 i 5, dels treballs realitzats durant els
mesos, respectivament, de desembre de 2018 i gener i febrer de 2019. Import total: 111.442,72
euros.
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- 17.666,00 euros (IVA inclòs), corresponents als treballs de direcció de les obres i
coordinació de seguretat i salut durant l'execució. 

(No existeix pregunta num 2) 

3)

L'import reconegut, exactament 456.726,25 euros, es correspon amb l'execució i la direcció
de les obres del Projecte d'Adaptació en matèria d'accessibilitat de l'itinerari històric de la Gola
del Pujol a la Devesa de l'Albufera de València. El cost del projecte es contempla en el marc de
les inversions financerament sostenibles.

El desglossament de l'import de 456.726,25 euros, és el següent:

- 21.407,55 euros (IVA inclòs), 95.255,75 euros (IVA inclòs), 263.988,37 euros (IVA
inclòs), 48.156,44 euros (IVA inclòs) i 6.198,64 euros (IVA inclòs), corresponents a les
certificacions números 1, 2, 3, 4 i 5, dels treballs realitzats durant els mesos, respectivament, de
desembre de 2018 i gener, febrer, març i juliol de 2019. Import total: 435.006,75 euros.

- 21.719,50 euros (IVA inclòs), corresponents als treballs de direcció de les obres i
coordinació de seguretat i salut durant l'execució. 

4)

- L'adquisició de dos vehicles elèctrics (2 VEHICLES RENAULT TWIZY).

-Subministrament i instal·lació de 2 SAVE de 32A/7,4 kW de la marca POLICHARGER
amb mànega Tipus 2 per a la recàrrega de vehicles elèctrics per a emplaçament en vivers
municipals del Saler i Casa Forestal del Saler respectivament. 

5)

L'import reconegut, 2.188,89, es correspon amb la Certificació número 4-Final, dels
treballs realitzats durant el mes d'octubre de 2018 en l'execució de les obres de construcció de
nous accessos als Vivers Municipals del Saler. 

6) 

El crèdit té com a finalitat la millora i rehabilitació de l'embarcador de la Gola del Pujol."

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta Dª. Mª. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Qualitat de l'aire".

PREGUNTA
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"A partir del Mapa de la contaminación diseñado con los resultados obtenidos por un
Estudio realizado por la Plataforma Valencia per l´aire, y cuyos resultados han sido publicados
recientemente, el Grupo Municipal Popular formula las siguientes preguntas:

1.- Dado que dicho estudio ha registrado valores de Dióxido de carbono NO2 (gases
contaminantes) por encima del umbral máximo recomendado por la OMS, en varias zonas de la
ciudad ¿tiene pensado, el equipo de gobierno municipal, tomar alguna medida concreta al
respecto en las zonas afectadas?

2.- En caso afirmativo ¿de qué medidas se trata?

3.- ¿Cuántos medidores de calidad de aire funcionan en nuestra ciudad en la actualidad?
¿Dónde están ubicados los mismos?

4.- ¿Se ha planteado el equipo de gobierno incrementar el número de medidores? En caso
afirmativo ¿dónde se ubicarán los mismos?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Qualitat Acústica i de l'Aire

"1.- Dado que dicho estudio ha registrado valores de Dióxido de carbono NO2 (gases
contaminantes) por encima del umbral máximo recomendado por la OMS, en varias zonas de la
ciudad ¿tiene pensado, el equipo de gobierno municipal, tomar alguna medida concreta al
respecto en las zonas afectadas?

2.- En caso afirmativo ¿de qué medidas se trata?

1y 2: El gobierno municipal está luchando decididamente para reducir los gases
contaminantes en la ciudad, en primer lugar facilitando la realización de estudios como el que
cita, o fomentando el cambio de hábitos por lo que respecta a la movilidad, promoviendo el
cambio de los vehículos motorizados al transporte público o la bicicleta; acciones en las que nos
hemos encontrado siempre con su frontal oposición. Y en esa línea vamos a seguir. No obstante,
estamos abiertos a escuchar las propuestas que el Partido Popular desee plantear si es que ha
cambiado de idea respecto a su conocida política de evitar y entorpecer las mediciones y negar el
cambio climático y los efectos nocivos del exceso de tráfico motorizado. 

 3.- ¿Cuántos medidores de calidad de aire funcionan en nuestra ciudad en la actualidad?
¿Dónde están ubicados los mismos?

En cuanto a la vigilancia de la calidad del aire de la ciudad evaluada por medio de la Red
de Vigilancia de la Contaminación Atmosférica en el término Municipal de València, se quiere
hacer constar que la dicha red está constituida por siete estaciones automáticas de medición de
los principales contaminantes atmosféricos de un entorno urbano la principal fuente contaminante
de la cual es el tráfico. En el plan adjunto se puede observar su ubicación.
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4.- ¿Se ha planteado el equipo de gobierno incrementar el número de medidores? En caso
afirmativo ¿dónde se ubicarán los mismos?

A raíz de la aprobación en los presupuestos participativos de 2018 de dos propuestas
concernientes a la calidad del aire en la ciudad, se tiene previsto instalar en próximas fechas dos
estaciones de medición. Una en el barrio de Patraix y otra en el barrio de l’Olivereta.

Así mismo, dentro de la Estrategia de Desarrollo Urbano Sostenible e Integrado del barrio
Cabañal-Canyamelar-Cap de França (EDUSI) está prevista también la implementación de dos
estaciones de medición.

Además de las ya existentes en la actualidad en la Red de Vigilancia de la Contaminación
Atmosférica del término Municipal de València, tendremos un total de 11 estaciones de
medición, prácticamente el triple de las que recomiendan las autoridades ambientales de la Unión
Europea."

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Junta Rectora Parc Natural de l'Albufera".
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PREGUNTA

"La Junta Rectora del Parque Natural de la Albufera se constituyó en enero de 2016, con el
objetivo de velar por la protección, desarrollo y la "conservación rigurosa" de los valores
naturales del parque y cuenta con representantes de las consellerias con competencias en
Territorio, Educación y Agricultura, el Ayuntamiento de València, los ayuntamientos de los
municipios colindantes con el parque y organizaciones agrarias.

Hemos conocido que su presidente, Víctor Navarro, acaba de presentar su dimisión al
frente del organismo, ante la situación de parálisis, en la que se encuentra el mismo.

Considerando que el Ayuntamiento de València, como miembro de dicha Junta Rectora y
además, propietario del lago, debe tener una implicación proactiva al respecto.

1.- ¿Considera que la Junta Rectora ha llevado a cabo los objetivos para los que fue creada
gestión sostenible, inteligente y bien planificada de los espacios del parque?

2.- ¿Se ha avanzado en el marco del nuevo plan rector de usos y gestión del parque,
suspendido en 2012?

3.- ¿Qué postura ha adoptado al respecto?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"Este equip de govern és molt respectuós amb les atribucions i competències d'altres
administracions, com és este cas donat que la Junta Rectora de l'Albufera és un òrgan de
participació on estan representats les principals entitats i administracions amb interès al Parc
Natural de l'Albufera. Este òrgan depén de la Generalitat Valenciana, com vostè de segur que
sabrà.

En tot cas, a este òrgan al què l'Ajuntament de València ha assistit sempre que ha sigut
convocat, s'ha discutit per exemple les normes de gestió de les comportes de l'Albufera, el que va
permetre arribar a un consens al voltant de les mateixes entre les diferents parts implicades.

Respecte al procés d'elaboració del PRUG, esta administració ha comunicat a la
Generalitat la necessitat d'impulsar la seua revisió després que fa uns anys el PRUG que va
aprovar el govern de la Generalitat en mans del Partit Popular fóra parcialment anul·lat per
intentar declarar com a urbanitzables sòl d'especial protecció. Com a regidor de Devesa-Albufera
em consta que la Generalitat ha posat ja en marxa el procediment per actualitzar-lo, si bé el seu
partit a través del grup parlamentari pot directament demanar la informació a la Conselleria, no
sent competència d'este regidor donar informació sobre els procediments d'altres
administracions."
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20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Retirada palla arròs - Albufera".

PREGUNTA

"La eliminación de la paja del arroz es una de los dificultades que cada año afecta a la
Albufera y este año la situación se ha complicado, ya que en plena campaña, la Generalitat
todavía no ha adjudicado los trabajos para la recogida de la paja, puesto que el concurso ha
quedado vacante y se tiene que volver a iniciar el procedimiento.

Ante esta circunstancia, la futura adjudicataria no va a contar con el tiempo suficiente para
recoger la paja del arroz antes de la inundación y esta situación puede llegar a ser crítica y acabar
provocando una falta de oxígeno en el agua y la consiguiente muerte de peces y aves.

Considerando que el Ayuntamiento de València, como propietario del lago, debe tener una
implicación proactiva sobre todos los asuntos que afecten al mismo, desde el grupo Municipal
Popular formulamos las siguientes preguntas:

1.- ¿Ha mostrado su preocupación a la Conselleria competente?

2.- ¿Qué postura ha adoptado al respecto?

3.- ¿Ha planteado alguna posible solución para resolver el problema?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Agricultura, Alimentació Sostenible i Horta

"1.- Ha mostrat la seua preocupació a la Conselleria competent?

2.- Quina postura ha adoptat sobre aquest tema?

3.- Ha plantejat alguna possible solució per a resoldre el problema?

L’Ajuntament de València està desenvolupant les competències i compromisos respecte
del territori arrosser, amb l’ajuda del Consell Agrari. S’han mantés les reunions pertinents amb la
Secretària Autonòmica d'Emergència Climàtica i Transició Ecològica; s’han traslladat als
representants arrossers les disposicions de l'ordre de cremes rebudes de la GVA; s’ha tramitat la
sol·licitud per a l'autorització de cremes per a tot el terme referit a la zona que les tenien
permeses; s’han coordinat les cremes junt amb als representants arrossers al terme de la ciutat per
minimitzar l'efecte sobre zones sensibles i s’està replegant i empacant la palla en zones
sensibles."
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21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000152-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives al "Servei de tele-supervisió, informació i control de la neteja urbana".

PREGUNTA

"Durante el año 2018 la anterior delegada Pilar Soriano anunció en prensa para el primer
trimestre de 2019 la creación de una sala central de información y control de la limpieza urbana
en la ciudad de Valencia:

1) ¿De cuánto presupuesto se ha dotado a dicho servicio? ¿Podría indicar la aplicación
presupuestaria del proyecto?

2) ¿Podría indicarnos cuál ha sido el proceso de adjudicación de dicho servicio y donde se
encuentra ubicado?

3) ¿Cuántas personas se encuentran trabajando en la sala y que infraestructura utiliza?

4) ¿Podría hacer un balance del funcionamiento de la sala?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'espai
Públic

"1 i 2.- El Projecte de telesupervisió dels servicis de neteja, recollida i transport dels
residus urbans s'ha gestionat administrativament pel Servici d'Oficina de Ciutat Intel·ligent amb
un pressupost aproximat de 56.634,30.- €. Mitjançant licitació pública oberta (Resolució CF 379,
de 07/02/2018) a través del Servici de Contractació, obrant l'expedient en el propi Servici de
Ciutat Intel·ligent, (expte: 805-2019-2). El pressupost d'amortització i explotació anual de
l'equipament de localització i sensoritzación de treball de telesupervisió del servici al parc mòbil
és de 245.500 € en els servicis de neteja i de 85.345.-€ per als servicis de recollida.

3.- El desenvolupament del Projecte s'està realitzant en col·laboració amb el personal de
l'Oficina Ciutat Intel·ligent, Servici Sertic i del propi Servici de Gestió Sostenible de Residus
Urbans i Neteja de l'Espai Públic.

4.- El Projecte de telesupervisió de servicis està amb la seua part final d'implantació. Es
preveu la finalització i posada en servici per al primer trimestre de 2020, per tant, encara no és
possible avançar un balanç del seu funcionament."

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000152-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives al "Sistema pilot de sensorització de contenidors".
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PREGUNTA

"Durante el año 2018 la anterior delegada Pilar Soriano anunció en prensa la implantación
de un sistema piloto de sensorización de los contenedores de vidrio y envases. Este proyecto
contaría con la participación de la entidad Red.es:

1) ¿Se ha implantado dicho sistema de sensorización?

2) ¿De cuánto presupuesto se ha dotado al proyecto? ¿Podría indicar la aplicación
presupuestaria del proyecto?

3) ¿Podría hacer un balance del funcionamiento del sistema?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1. No, el sistema de Gestió Intel·ligent de Residus Urbans, projecte inclòs en la Iniciativa
Impuls VLCi, es troba en una fase de proves de camp.

2. El projecte de residus urbans està dins de la iniciativa IMPULS VLCi, i està valorat en
82.990,42 €.

3. No pot aportar-se encara un balanç de funcionament per trobar-se en fase de proves
previ, com ja s'ha indicat anteriorment."

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000152-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Neteja viària i la recollida de fem de la Zona 2 - Nord en 2018 i 2019".

PREGUNTA

"Preguntas sobre la contrata la limpieza viaria y la recogida de basura de la Zona 2-Norte
de la ciudad de València:

1) ¿Cuánto personal dedica la contrata a la limpieza viaria de la Zona 2?

2) ¿Cuántos contenedores de recogida de residuos y de que clase existen en la Zona 2?
¿Cuánto personal dedica la contrata a esta recogida? ¿Cuantos vehículos utiliza para cada tipo de
residuo?

Sobre la Delegación de Gestión Sostenible de Residuos Urbanos y Limpieza del Espacio
Público:

3) ¿Cuánto personal de la Delegación está destinado a la inspección y control de la
recogida de basuras y limpieza viaria en la Zona 2-Norte?
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4) ¿Cuántas indecencias ha detectado y reportado el personal encargado de la inspección
según tipología?

5) ¿Cuántas infracciones y expedientes sancionadores a la empresa concesionaria se han
incoado durante 2018 y 2019? ¿Por qué razones?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1)

Personal de neteja zona 2:

Any 2018: Llocs de treball directes 303

Any 2019: Llocs de treball directes 366

2)

Personal d'arreplegada zona 2:

Any 2018: Llocs de treball directes 86

Any 2019: Llocs de treball directes 96

Contenidors i vehicles per tipus

Any

RESTA ORGÀNICA Paper-Cartó Envasos Lleugers

Nº CONT. Nº VEHÍC. Nº CONT. Nº VEHÍC. Nº CONT. Nº VEHÍC. Nº CONT. Nº VEHÍC.

2018 3.581 48 270 2 926 5,5 875 5,5

2019 3.609 48 862 5 1026 6 968 6

3)

Dos inspectors a jornada completa en 2018.

En 2019, esta zona està atesa per dos inspectors/es, un d'ells dedica part de la seua jornada
als districtes municipals de la Zona 3.

4)

El personal indicat en el punt anterior durant l'any 2018 va detectar i va reportar
telemàticament (registrada en aplicacions informàtiques de l'Ajuntament i de la empresa
contractista) 694 incidències. A esta xifra cal sumar un nombre d'incidències que es van notificar
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per telèfon, correu electrònic i expedients, estimat en 300 incidències. Així doncs, un total 1000
incidències en 2018.

De gener a setembre de 2019 s'estan detectant i reportant de mitjana unes xifres similars a
l'any passat.

5)

2018: 2 sancions

2019: 1 sanció

Totes elles motivades per deficiències en la prestació del servici."

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000152-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Neteja viària i la recollida de fem de la Zona 1 - Sud en 2018 i 2019".

PREGUNTA

"Preguntas sobre la contrata la limpieza viaria y la recogida de basura de la ZONA 1 – Sur
de la ciudad de València:

1) ¿Cuánto personal dedica la contrata a la limpieza viaria de la Zona 1?

2) ¿Cuántos contenedores de recogida de residuos y de que clase existen en la Zona 1?
¿Cuánto personal dedica la contrata a esta recogida? ¿Cuantos vehículos utiliza para cada tipo de
residuo?

Sobre la Delegación de Gestión Sostenible de Residuos Urbanos y Limpieza del Espacio
Público:

3) ¿Cuánto personal de la Delegación está destinado a la inspección y control de la
recogida de basuras y limpieza viaria en la Zona 1-Sur?

4) ¿Cuántas indecencias ha detectado y reportado el personal encargado de la inspección
según tipología?

5) ¿Cuántas infracciones y expedientes sancionadores a la empresa concesionaria se han
incoado durante 2018 y 2019? ¿Por qué razones?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1) Personal de neteja zona 1:



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 6

Iw
0
 w

R
U

r 
U

Jp
1
 c

g
R
n
 E

g
H

I 
lP

p
h
 7

Fs
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 07/11/2019 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 24 D'OCTUBRE DE 2019 34

Any 2018: Llocs de treball directes         228

Any 2019: Llocs de treball directes         238

2) Personal de recollida zona 1:

Any 2018: Llocs de treball directes            78

Any 2019: Llocs de treball directes            84

Contenidors i vehicles:

Any

RESTA ORGÀNICA Paper-Cartó Envasos Lleugers

Nº CONT. Nº VEHÍC. Nº CONT. Nº VEHÍC. Nº CONT. Nº VEHÍC. Nº CONT. Nº VEHÍC.

2018 3.913 45 64 1 794 7 766 4

2019 4.016 45 557 3 840 8 838 5

3) Dos inspectors/es del Servici de Gestió Sostenible de Residus i Neteja de l’Espai Públic
están destinats a jornada completa, i un inspector dedica una part de la seua jornada a un districte
municipal, i la resta a incidències de neteja i manteniment de papereres.

4) El personal indicat en el punt anterior durant l'any 2018 va detectar i va reportar
telemàticament (registrada en aplicacions informàtiques de l'Ajuntament) 449 incidències. A esta
xifra cal sumar un nombre d'incidències que es van notificar per telèfon, correu electrònic i
expedients, estimat en número similar. Així doncs, es tindria un total del 2018 de 900
incidències.

Durant els mesos d'enguany 2019 s'estan detectant i reportant de mitjana unes xifres
similars a l'any passat.

5) 2018: Cap

2019: 1 motivada per deficiències en la prestació del servici."

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000152-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciudadanos,
relatives a la "Neteja viària i la recollida de fem de la Zona 3 en 2018 i 2019".

PREGUNTA

"Preguntas sobre la contrata la limpieza viaria y la recogida de basura de la Zona 3 de la
ciudad de València:
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1) ¿Cuánto personal dedica la contrata a la limpieza viaria de la Zona 3?

2) ¿Cuántos contenedores de recogida de residuos y de que clase existen en la Zona 3?
¿Cuánto personal dedica la contrata a esta recogida? ¿Cuantos vehículos utiliza para cada tipo de
residuo?

Sobre la Delegación de Gestión Sostenible de Residuos Urbanos y Limpieza del Espacio
Público:

3) ¿Cuánto personal de la Delegación está destinado a la inspección y control de la
recogida de basuras y limpieza viaria en la Zona 3?

4) ¿Cuántas indecencias ha detectado y reportado el personal encargado de la inspección
según tipología?

5) ¿Cuántas infracciones y expedientes sancionadores a la empresa concesionaria se han
incoado durante 2018 y 2019? ¿Por qué razones?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1)

Personal de neteja zona 3:

Any 2018: Llocs de treball directes         125

Any 2019: Llocs de treball directes         134

2)

Personal d'arreplegada zona 3:

Any 2018: Llocs de treball directes         50

Any 2019: Llocs de treball directes         51

Contenidors i vehicles per tipus:

Any

RESTA ORGÀNICA Paper-Cartó Envasos Lleugers

Nº CONT. Nº VEHÍC. Nº CONT. Nº VEHÍC. Nº CONT. Nº VEHÍC. Nº CONT. Nº VEHÍC.

2018 1.838 18 286 4 376 3 389 2

2019 1.858 18 422 4 412 3 415 2
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3)

Un inspector a jornada completa en 2018. En 2019, esta zona està atesa per un inspector a
jornada parcial, l'altra part de jornada la dedica a atendre districtes municipals de la Zona 2.

4)

El personal indicat en el punt anterior durant l'any 2018 va detectar i va reportar
telemàticament (registrada en aplicacions informàtiques de l'Ajuntament) 118 incidències. A esta
xifra cal sumar un nombre d'incidències que es van notificar per telèfon, correu electrònic i
expedients, estimat en unes 300 a l'any. Així doncs, es tindria un total en 2018 de 418
incidències. De gener a setembre de 2019 s'estan detectant i reportant de mitjana unes xifres
similars a l'any passat.

5)

2018: Cap

2019: 3 Motivades per deficient prestació dels servicis."

26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "L'Organisme Autònom Municipal de Parcs i Jardins".

PREGUNTA

"Preguntas sobre el Organismo Autónomo Municipal de Parques y Jardines de la ciudad de
València:

1) ¿Cuántos metros cuadrados de jardines gestiona el OAM? ¿Cuántos jardines se
incluyen?

2) Especifique especie del arbolado en cada jardín.

3) ¿Cuánto personal dedica el Organismo para mantenimiento de los jardines? ¿Cuánto
para la poda del arbolado? Y ¿cuánto para la gestión administrativa de la entidad?

Sobre el Jardín del Turia,

4) ¿Cuánto de este personal está destinado al mantenimiento del Jardín del Turia?

5) ¿Cuánto personal hay destinado durante los fines de semana para la limpieza del Jardín
del Turia debido al botellón?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat
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"1) 1.988.868 m2 repartits entre 24 parcs i jardins, a més del Jardí del Túria i testos en el
Centre Històric.  

2) El llistat d'espècies per jardins, es pot consultar en la “Guía del arbolado de la ciudad de
València”, editat pel propi Ajuntament de València, i en la pàgina web jardins.valencia.es

3) Actualment, hi ha 180 operaris/operàries per al mateniment dels jardins, 14 persones per
a la poda i 10 persones per a la gestió administrativa de l’entitat.

4) Depenent de l'estació i segons necessitats, una mitjana de 66 operaris/operàries.

5) Una mitjana de 8 operaris/operàries."

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a les "Aigües pluvials a la ciutat de València".

PREGUNTA

"Preguntas sobre los alivios de aguas pluviales en la ciudad de València:

1) ¿Tiene la Delegación de Ciclo Integral del Agua detectado las zonas por las que la red
de saneamiento alivia las aguas pluviales de la ciudad? Enumérelas e indiquen las coordenadas
geográficas de cada una de ellas.

2) ¿Qué medidas de control medioambiental tiene instaladas en esos puntos?"

RESPOSTA

Sra. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"Respuesta Aguas pluviales en la ciudad de València:

1.- Sí.

Los aliviaderos de aguas pluviales de la ciudad son: (se responde en adjunto)
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##ANEXO-1695642##

 
 
1.- Los aliviaderos de aguas pluviales de la ciudad son 
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2.- Actualmente se tiene instalado un contador de alivio en el Colector Norte tramo II.

Se va a colocar antes de final de año el resto de contadores de alivio con caudalimetro para
medir el caudal aliviado en cada uno de ellos."

28 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives als "Horts urbans a la ciutat de València".

PREGUNTA 

"Preguntas sobre los proyectos de huertos urbanos para autoconsumo en la ciudad de
València:

1) ¿Cuántas hectáreas de huertos urbanos para autoconsumo hay en el término municipal
de València? Indique la ubicación de los mismos y si son de iniciativa pública o privada.

2) De los huertos de titularidad municipal ¿cuántas de esas hectáreas se encuentran
cultivadas, cuántas en barbecho y cuantas no han sido adjudicadas?

3) ¿Qué planes a corto, medio y largo plazo hay para el Solar de Jesuitas?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1 i 2) Es desconeix pel Servei de Jardineria la superficie privada la qual els seus
propietaris destinen a horts urbans. Els horts urbans en terrenys públics són els següents i el seu
estat és:

12.117 m , Parc de Malilla, iniciativa pública, cultivat.2

8.126’92 m , Parc de Rambleta, iniciativa pública, finalitzant la tramitació per poder2

cultivar.

525 m , Horts escolars en Alqueria Salabert, Patraix, iniciativa pública, cultivat.2

1.285 m , al carrer Vaixell, iniciativa pública, es troba en obres, que estan paralitzades2

degut a l’obra d’urbanització (particular) contigua que impedeix l’accés a la nostra obra.
Per tant, no ha sigut adjudicat.
51.131 m², El Parc de La Torre-Sociòpolis, gestió responsabilitat del Consell Agrari
Municipal, iniciativa pública, cultivat.

3) A curt termini està previst la prestació dels servicis ordinaris de manteniment periòdic
de la neteja d’este solar municipal. A mig termini, continuar el treball començat en el si de la
comissió mixta, que té com a objectiu estudiar les opcions de l’espai i definir el tipus de projecte
que s’executarà en este solar."
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29 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "L'Escola Municipal de Jardineria i Paisatge".

PREGUNTA

"Preguntas sobre la Escuela Municipal de Jardinería y Paisaje del OAM de Parques y
Jardines de la ciudad de València:

1) ¿Cuantos alumnos se encuentran matriculados en los cursos profesionales de la Escuela?
Especifique por tipología de curso y duración del mismo.

2) Existe una bolsa de trabajo o vinculación mediante prácticas del alumnado con las
empresas adjudicatarias dedicadas a la jardinería de la ciudad.

3) ¿Cuántos mayores asistieron a los cursos de Arte Floral y Jardinería en el primer
trimestre de 2019? ¿Qué evaluación haría de los cursos?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1) Actualment, hi ha 23 alumnes matriculats al curs denominat “Oficial de Jardineria”. Es
tracta d'un curs d'oficial de jardineria, de nivell professional i amb una duració de 364 hores
docents.  

2) No.  

3) Assistència primer trimestre 2019: 

Curs Jardineria per a majors (26/02/2019): 30 alumnes.
Curs Jardineria per a majors (05/03/2019): 30 alumnes.
Curs Art Floral per a majors (08/02/2019): 18 alumnes.
Curs Art Floral per a majors (22/02/2019): 18 alumnes.
Total: 96 alumnes.

L’avaluació ha segut satisfactòria."

30 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Jardineria de la zona sud 2018 i 2019".

PREGUNTA
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1.  

2.  

3.  
4.  

"Preguntas sobre la empresa adjudicataria del servicio de jardinería en la zona sur de la
ciudad de València:

1) ¿Cuántos metros cuadrados de jardines incluye la zona sur? ¿Cuántos jardines hay?

2) ¿Cuánto personal dedica la empresa adjudicataria de la zona sur al mantenimiento de los
jardines?

Sobre la Delegación de Jardinería Sostenible y Renaturalización de la Ciudad:

3) ¿Cuánto personal de la Delegación está destinado a la inspección y control de la contrata
dedicada a la jardinería en la zona sur?

4) ¿Cuántas indecencias ha detectado y reportado el personal encargado de la inspección?
Especifique según tipología.

5) ¿Cuántas infracciones y expedientes sancionadores a la empresa concesionaria se han
incoado durante 2018 y 2019? ¿Por qué razones?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1) Els jardins inclosos a la zona sud comprenen un total de 1.280.763 m2, distribuïts en
308 unitats enjardinades.

2) Per al manteniment d'unitats enjardinades els llocs de treball directe són: 

Temporada alta (maig-setembre): 74 (personal operari)
Temporada baixa (octubre-abril): 67 (personal operari)

3) Dos funcionaris.

4) Les incidències, majoritàriament, dins d'alguna de les següents categories:

Neteja d'unitats enjardinades, objecte de l'àmbit competencial del Servici de Jardineria

Sostenible (les majors de 5.000 m ).2

Trencaments, deficiències del mobiliari del jardí i dels elements de les àrees de joc i
d'aparells de gimnàstica a l'aire lliure.
Deficiències, fuites, trencaments, etc. en les xarxes de reg.
Anomalies, plagues, malalties, etc., de la vegetació.

El nombre d'incidències -mitjana mensual- que es pot atribuir a la detecció directa del
personal inspector s'estimen entre 1.200-1.400 a l’any.

Per part de la Secció Tècnica de Manteniment i Obres Zona Sud, no s'ha iniciat cap
expedient sancionador a l'empresa contractista corresponent durant els anys 2018 i 2019, al no
haver-se observat fets sancionables d'acord amb els plecs de prescripcions vigents."
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31 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Poda de la zona sud 2018 i 2019".

PREGUNTA

"Preguntas sobre la empresa adjudicataria del servicio de poda en la zona sur de la ciudad
de València:

1) ¿Cuántos árboles hay en la zona sur de València? Especifique especie.

2) ¿Cuánto personal dedica la empresa adjudicataria de la zona sur a la poda del arbolado?

Sobre la delegación de Jardinería Sostenible y Renaturalización de la Ciudad:

3) ¿Cuánto personal de la Delegación está destinado a la inspección y control de la contrata
dedicada a la poda en la zona sur?

4) ¿Cuántas incidencias ha detectado y reportado el personal encargado de la inspección
según tipología?

5) ¿Cuántas infracciones y expedientes sancionadores a la empresa concesionaria se han
incoado durante 2018 y 2019? ¿Por qué razones?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1)    

50.812 unitats (incloent faltes i les plantacions d’“Una València més Verda”). 

S’adjunta arxiu amb la relació d'arbrat per espècies. 

2)    

5 Brigades d’esporga, amb una dotació de personal de 19 persones i 2 brigades
d’arreplegada de restes d’esporga. 

1 tècnic

3 encarregats/des

Personal de les brigades: 16 esporgadors/es, conductors/es i peons/es.

3)    
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4 persones, personal funcionari (Cap de Secció de Gestió Integral de l'Arbre Urbà (*), 1
Tècnic Agrícola (*), 1 Funcionari en tasques d'inspecció i 1 Auxiliar Administratiu (*)). 

(*) Per a les zones nord i sud. 

4)

La majoria de les queixes són per deficiències en la poda de l’arbrat. A continuació,
s’indiquen el total de les queixes respecte a l'arbrat tramitades en la Secció de Gestió Integral
d’Arbre.

S’adjunten dades de les zones nord i sud

Any 2018:

Expedients informats:                                                                      2.347

Notes Interiors:                                                                                104

Comunicacions i incidències Via Pública:                                      10.768

Comunicacions deficiències Via Pública - OCOVAL:                    1.349

Avisos del Servici de Bombers i Policia Local:                               972

Any 2019 (de l'1 de gener al 14 de juny)

Expedients informats:                                                                      1.156

Notes Interiors:                                                                                 76

Comunicacions i incidències Via Pública:                                       4.884

Comunicacions deficiències Via Pública - OCOVAL:                    153

Avisos del Servici de Bombers i Policia Local:                               408

5)

Cap.

ANNEX
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##ANEXO-1695578##

ESPÈCIE TOTAL
Acacia baileyana 5
Acacia cyanophylla 8
Acacia dealbata 3
Acacia farnesiana 2
Acer sp. 2465
Aesculus hippocastanum 14
Ailanthus altissima 99
Albizia julibrissin 138
Araucaria sp. 85
Arbutus unedo 3
Bauhinia candicans 113
Bougainvillea glabra 2
Brachychiton populneum 2574
Brahea armata 16
Broussonetia papyrifera 20
Butia capitata 3
Callistemon speciosus 1
Calocedrus decurrens 7
Casuarina equisetifolia 184
Catalpa bignonioides 388
Cedrus atlantica 56
Ceiba speciosa 118
Celtis australis 2056
Ceratonia siliqua 23
Cercis siliquastrum 1268
Chamaecyparis lawsoniana 1
Chamaerops humilis 183
Chitalpa tashkentensis 9
Citrus sp. 3903
Cocculus laurifolius 2
Cupressocyparis leylandii 3
Cupressus sp. 896
Cycas revoluta 77
Cydonia oblonga 1
Diospyros kaki 4
Dracaena draco 14
Elaeagnus angustifolia 21
Eriobotrya japonica 34
Erythrina caffra 36
Eucalyptus camaldulensis 79
Falta 3095
Feijoa sellowiana 5
Ficus sp. 1230
Firmiana simplex 26
Fraxinus sp. 1247
Ginkgo biloba 210

LLISTAT ESPÈCIES ZONA SUD
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ESPÈCIE TOTAL
LLISTAT ESPÈCIES ZONA SUD

Gleditsia triacanthos 186
Grevillea robusta 544
Hibiscus syriacus 76
Jacaranda mimosifolia 1287
Juglans regia 5
Koelreuteria paniculata 47
Lagerstroemia indica 27
Lagunaria patersonii 78
Laurus nobilis 138
Leucaena leucocephala 35
Ligustrum japonicum 1993
Liquidambar styraciflua 5
Liriodendron tulipifera 14
Livistona sp 24
Magnolia grandiflora 72
Malus sp 29
Melia azedarach 4530
Mespilus germanica 1
Morus sp. 2508
Myoporum tenuifolium 6
Nerium oleander 55
Olea europaea 484
Parkinsonia aculeata 19
Paulownia tomentosa 39
Phoenix  canariensis 738
Phoenix dactylifera 2069
Photinia serratifolia 10
Phytolacca dioica 25
Picea pungens 3
Pinus sp. 850
Pistacia lentiscus 1
Pittosporum tobira 193
Platanus hispanica 2973
Populus sp. 1428
Prunus sp. 1035
Punica granatum 93
Pyrus sp. 302
Quercus sp. 508
Rhamnus alaternus 9
Robinia pseudoacacia 553
Sabal palmetto 28
Salix babylonica 62
Schefflera actinophylla 6
Schinus molle 152
Schinus terebinthifolius 127
Sophora japonica 970
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ESPÈCIE TOTAL
LLISTAT ESPÈCIES ZONA SUD

Sorbus domestica 3
Strelitzia augusta 1
Syagrus romanzoffiana 58
Tamarix gallica 192
Taxus baccata 6
Tetraclinis articulata 1
Thuja orientalis 160
Tilia sp. 367
Tipuana tipu 907
Trachycarpus fortunei 331
Ulmus sp. 1358
Viburnum tinus 19
Washingtonia robusta 2123
Yucca sp. 116
Zelkova sp. 99
Zizyphus jujuba 7
TOTAL 50812
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32 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Oficina de Vigilància i Control d'Obres a Tercers del Cicle Integral de l'Aigua".

PREGUNTA

"Preguntas sobre el mantenimiento, vigilancia y control de obras de terceros de la
Delegación de Ciclo Integral del Agua.

1) ¿Cuántos inspectores están adscritos a la OVCOT?

2) ¿Cuántas inspecciones realizaron durante el 2017, 2018 y 2019?

3) ¿Cuántas incidencias detectaron durante 2017, 2018 y 2019? Especifiquen en que obras
se encontraron deficiencias y como se solucionaron en cada caso.

4) ¿Cuántas inspecciones urgentes se tuvieron que realizar en los colectores de la ciudad
durante los años 2017, 2018 y 2019? Especificar el motivo de la urgencia y la solución adoptada
en cada caso.

5) ¿Cuántas conexiones ilegales se han detectado?"

RESPOSTA

Sra. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"Resposta OVCOT del Cicle Integral del Aigua:

1.- El personal adscrito a la OVCOT son 5 inspectores.

2.- Las inspecciones efectudas han sido

AÑO Nº INSPECCIONES

2017 4174

2018 4729

2019 (SEPT) 3903

3.- La misión de este equipo técnico es evitar anticipadamente deficiencias en la red de
saneamiento minicipal provocadas por la ejecución de obras en la vía pública. Para ello, se
supervisan todas las obras que se ejcutan en vía pública que puedan afectra a red de saneamiento
desde su incio hasta la recepción de la misma.

4.- El objetivo de esta oficina no es las inspecciones urgentes en los colectores de la
ciudad.
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5.- Ninguna, puesto que se intervienen para que no se produzcan."

33 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a les "Estacions fixes de control de contaminació de la xarxa de sanejament de
València".

PREGUNTA

"Preguntas sobre los equipos fijos que realizan el control de contaminación de colectores y
cauces controlados por Ciclo Integral del Agua:

1) ¿Cuántas Estaciones Fijas de Control de Contaminación hay en la ciudad de València?
Especifique ubicación y nombre de cada una.

2) ¿Cuánto personal hay destinado a la gestión y control de estas Estaciones? Especifique
funciones.

3) Según el Plano de Localización de Control Medioambiental existe una Estación de
Control Medioambiental en el Azarbe cercano a Pinedo. ¿Cuáles son las coordinadas de
localización de dicha Estación?

4) ¿Cuántos análisis se han realizado en el ECM Azarbe durante los años 2017, 2018 y
2019? Indique los resultados de los análisis según cada parámetro de calidad y realizados por
orden del centro de control de telemando."

RESPOSTA

Sra. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"Resposta Estacions fixes de control de contaminació de la xarxa de sanejament de
València:

1.- Hay dos:

La Punta, situada sobre el Colector Norte y ubicada al final de la avenida Jesús Morante y
Borras.

Azarbe, situada al final del azarbe del margen izquierdo del nuevo cauce a la altura del
club naútico.

2.- Hay siete personas de la contrata dedicadas al mantenimiento, gestión y control de las
estaciones: mantenimiento y conservación de equipos, toma de datos y gestión.

Además se dedican a las mismas labores en el resto de las estaciones de control
medioambiental (piezómetros, pluviómetros, sensores de nivel, etc.).
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3.- COORDENADAS UTM30N_ETR S89 X-729287.94 Y-4367572.74.

4.- Esta estación trabaja en continuo tomando datos constantemente, por tanto, hay
numerosos datos todos los días."

34 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Millora i actualització de la Xarxa de Sanejament de la ciutat de València".

PREGUNTA

"Pregunta sobre el mantenimiento de la red de saneamiento de València.

Indique el presupuesto, programación y ejecución de cada proyecto destinado en cada uno
de los años 2015, 2016, 2017, 2018 y 2019 a la mejora y actualización de la red de saneamiento
de València."

RESPOSTA

Sr. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"Respuesta mejora y actualización de la Red de Saneamiento de la Ciudad de València

Se responde en adjunto
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##ANEXO-1695623##

Inversiones en red de alcantarillado 

ACTUACIÓN
TOTAL POR 
PROYECTO

676.209,35 €

Total año. 728.260,02 €

ACTUACIÓN
TOTAL POR 
PROYECTO

350.000,00 €

Ejecución de colector de desagüe de El Poblet (Castellar- Oliveral) 60.278,21 €

Relleno paso inferior F-1 Valencia
63.187,01 €

Desconexión de vertidos a la acequia en la Avda Reino de Valencia nº 51-59 57.338,94 €

54.195,52 €

51.352,30 €

28.892,40 €

Reparación de un tramo de acequia en la Carretera Fuente En Corts
32.560,29 €

120.657,18 €

48.039,41 €

Colector calle Dr. Vicente Zaragozá 48.116,46 €

Total año. 914.617,72 €

Proyecto del Ayto de Valencia para la restitución del colector de la C/ Eugenia Viñes y c/ 
Doctor Lluch, tramo Virgen del Sufragio-Avda Mediterráneo en la ciudad de Valencia

Acondicionamiento del alcantarillado de la calle El Bachiller

INVERSIONES 2014-2015

Adecuación a normativa de los centros de transformación de las Golas de Puchol y 
Perellonet

52.050,67 €

INVERSIONES 2016

Reparación del hundimiento de alcantarillado de las calles Vicente Gallart y Guadalaviar, 
reposición elementos de cubrición y cierre de varios barrios de la ciudad de Valencia.

Mejora del drenaje en el Paseo Marítimo

Reparación de la acequia de Rascanya en la Avda. Burjassot

Renovación de un tramo de colector en la calle Poeta Liern      9-15

Colector c/ Convento Jerusalen (Ermita- Julio Antonio) y c/ Julio Antonio (San Vicente-
Convento Jerusalen)
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ACTUACIÓN
TOTAL POR 
PROYECTO

Alcantarillado calle Rovella 63.997,76 €

267.418,65 €

Instalación Compuertas Colector Norte 97.033,28 €

Reparación alcantarillado c/Dr. Romagosa 61.404,40 €

Total año. 489.854,09 €

ACTUACIÓN
TOTAL POR 
PROYECTO

343.984,50 €

160.000,00 €

Nuevo alcantarillado en C/ Dunas y Thous 46.136,94 €

Renovación alcantarillado Barrio Ayora (C/Berenguer Mallol y C/ Conserva) 141.733,63 €
Reparación Caseta Bombeo Túnel Camino Alba 19.140,39 €
Renovación de alcantarillado en el barrio de Torrefiel 275.407,96 €

Reparación y refuerzo de la infraestructura del colector de la estación de bombeo de 
aguas residuales de C/Ibiza 156.199,82 €

Total año. 1.142.603,24 €

INVERSIONES 2017

Obra renovación alcantarillado en Bº Patraix

INVERSIONES 2018

Renovacion colectores en zona influencia Colector Norte

Proyecto accesos Colector Norte 1ª anualidad
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ACTUACIÓN
TOTAL POR 
PROYECTO

Obras en ejecución

203.600,00 €

Renovación y obra nueva de colectores arteriales en el Bº de Cabanyal- Canyamelar e 
Impulsión de las E.B Malvarrosa En Valencia. 

2.406.487,06 €

Obras ampliacion de la red de saneamiento  de las calles Sedaví y Horno Alcedo 22.881,61 €

351.421,60 €

116.823,48 €

Total año. 3.101.213,75 €

Proyectos en tramitación

Renovación de colector en la calle Rubén Darío 44.790,67 €

Eliminación de colector en la calle Serpis 48.351,05 €

Desconexión de vertidos de aguas residuales a acequias 2.314.600,13 €

2.050.000,00 €

4.457.741,85 €

Solución del saneamiento municipal en los núcleos de viviendas consolidadas en suelo no 
urbanizable en Castellar Norte (7ª modificación créditos)

Proyecto accesos Colector Norte 2ª anualidad

Obras nuevos colectores en las calles Motilla del Palancar, Democracia, Flores y Grupo 
Camañas (La Torre)

Obras ejecución de urgencia de renovación de colectores por sustitución de cajeros por 
tuberia

INVERSIONES 2019
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1.  

35 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Jardineria de la zona nord 2018 i 2019".

PREGUNTA

"Preguntas sobre la empresa adjudicataria del servicio de jardinería en la zona norte de la
ciudad de València:

1) ¿Cuántos metros cuadrados de jardines incluye la zona norte? ¿Cuántos jardines hay?

2) ¿Cuánto personal dedica la empresa adjudicataria de la zona norte al mantenimiento de
los jardines?

Sobre la Delegación de Jardinería Sostenible y Renaturalización de la Ciudad:

3) ¿Cuánto personal de la Delegación está destinado a la inspección y control de la contrata
dedicada a la jardinería en la zona norte?

4) ¿Cuántas indecencias ha detectado y reportado el personal encargado de la inspección?
Especifique según tipología.

5) ¿Cuántas infracciones y expedientes sancionadores a la empresa concesionaria se han
incoado durante 2018 y 2019? ¿Por qué razones?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1) 381 espais enjardinats, els quals suposen una superfície de 1.531.936,62 m .2

2) A l'efecte de la realització de la totalitat de les tasques incloses en el Plec de
Prescripcions Tècniques, a excepció de les tasques d’esporga d'arbrat, l'oferta de l'empresa
contractista adjudicatària del servici és de 107 llocs de treball directes, de diferents categories
professionals.

3) Actualment la inspecció i control dels jardins de la zona nord de la Ciutat recau sobre la
Secció Tècnica de Manteniment i Obres Zona Nord del Servei de Jardineria Sostenible, la qual
disposa de la següent plantilla per a aquestes tasques:

2 Inspectors d'Obra i Servei
1 Oficial de Serveis
1 Auxiliar d'Oficis.
1 Auxiliar de Serveis

4) Les incidències, majoritàriament es troben dins de les següents categories: 
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1.  

2.  

3.  
4.  

Neteja d'unitats enjardinades objecte de l'àmbit competencial d'aquest Servei (les majors de
5.000 m2)
Trencaments, deficiències del mobiliari del jardí i dels elements de les àrees de joc i
d'aparells de gimnàstica a l'aire lliure.
Deficiències, fuites, trencaments, etc. en les xarxes de reg.
Anomalies, plagues, malalties, etc., de la vegetació.

Incidències 2018                    1157

Incidències 2019                    1495

L'increment d'incidències es deu a l'augment de la tasca inspectora com a conseqüència de
la reposició de les places vacants per jubilació dels llocs d'Inspectors d'Obres i Servicis.

5) Per part de la Secció Tècnica de Manteniment i Obres Zona Nord, no s'ha iniciat cap
expedient sancionador a l'empresa contractista corresponent durant els anys 2018 i 2019, al no
haver-se observat fets sancionables d'acord amb els plecs de prescripcions vigents."

36 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000157-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Poda de la zona nord 2018 i 2019".

PREGUNTA

"Preguntas sobre la empresa adjudicataria del servicio de poda en la zona norte de la
ciudad de València:

1) ¿Cuántos árboles hay en la zona norte de València? Especifique especie.

2) ¿Cuánto personal dedica la empresa adjudicataria de la zona norte a la poda del
arbolado?

Sobre la delegación de Jardinería Sostenible y Renaturalización de la Ciudad:

3) ¿Cuánto personal de la Delegación está destinado a la inspección y control de la contrata
dedicada a la poda en la zona norte?

4) ¿Cuántas indecencias ha detectado y reportado el personal encargado de la inspección
según tipología?

5) ¿Cuántas infracciones y expedientes sancionadores a la empresa concesionaria se han
incoado durante 2018 y 2019? ¿Por qué razones?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat
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1)

73.512 unitats (incloent faltes i les plantacions de “Una València més Verda”) 

S’adjunta arxiu amb la relació d'arbrat per espècies. 

2)

El nombre de personal operari de carrer  és de 23 persones, més 2 Tècnics i 1 Encarregat.
Serien 5 brigades d’esporga per a viari  amb la seua plataforma i 2 brigades per a jardí amb la
seua plataforma, amb suport de 2 brigades d’arreplegada. 

Personal brigades: 23 esporgadors, conductors i peons.

3) 5 personal funcionari (Cap de Secció de Gestió Integral de l'Arbre Urbà (*), 1 Tècnic
Agrícola (*), 2 Funcionaris en tasques d'inspecció i 1 Auxiliar Administratiu (*)). 

(*) Personal amb dedicació a les zones nord i sud. 

4)

S'informa de les incidències d'arbrat tramitades en la Secció de Gestió Integral de l’Arbrat
Urbà, majoritàriament respecte a la poda.

S’adjunten dades de les zones nord i sud

Any 2018:

Expedients informats:                                                                       2.347

Notes Interiors:                                                                                 104

Comunicacions i incidències Via Pública:                                       10.768

Comunicacions deficiències Via Pública - OCOVAL                      1.349

Avisos del Servici de Bombers i Policia Local:                                972

Any 2019 (de l'1 de gener al 14 de juny)

Expedients informats:                                                                       1.156

Notes Interiors:                                                                                  76

Comunicacions i incidències Via Pública:                                        4.884

Comunicacions deficiències Via Pública - OCOVAL                      153

Avisos del Servici de Bombers i Policia Local:                               408 
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5)

Cap

ANNEX 
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##ANEXO-1695580##

ESPÈCIE Unitats
Citrus aurantium 7529
Platanus hispanica 6222
Washingtonia robusta 3811
Falta 3736
Acer negundo 3119
Melia azedarach 2901
Celtis australis 2771
Jacaranda mimosifolia 2223
Cercis siliquastrum 2187
Brachychiton populneum 2042
Ligustrum japonicum 1867
Prunus cerasifera pissardii 1676
Morus alba 1541
Phoenix dactylifera 1440
Ligustrum japonicum 'Variegata' 1412
Tipuana tipu 1104
Sophora japonica 1049
Phoenix dactylifera Hembra 988
Ficus nitida 878
Washingtonia filifera 846
Grevillea robusta 824
Trachycarpus fortunei 726
Chamaerops humilis 720
Robinia pseudoacacia 699
Lagunaria patersonii 670
Cupressus sempervirens Stricta 654
Cupressus sempervirens 618
Phoenix canariensis Macho 610
Tilia x europaea 537
Phoenix canariensis Hembra 536
Quercus ilex 527
Pinus halepensis 503
Koelreuteria paniculata 490
Phoenix dactylifera Macho 484
Morus kagayamae 455
Ulmus pumila 446
Fraxinus excelsior 424
Laurus nobilis 399
Acer pseudoplatanus 397
Chamaerops humilis Grupo 394
Albizia julibrissin 389
Olea europaea 385
Hibiscus syriacus 377
Syagrus romanzoffiana 342
Morus alba 'Fruitless' 318
Paulownia tomentosa 310
Catalpa bignonioides 291
Pittosporum tobira 270
Phoenix canariensis 266
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Casuarina equisetifolia 252
Ulmus minor 249
Fraxinus ornus 243
Populus alba 242
Thuja orientalis 235
Pyrus calleriana chanticleer 232
Gleditsia triacanthos 225
Cupressus macrocarpa 215
Broussonetia papyrifera 206
Yucca elephantipes 205
Tamarix gallica 201
Schinus molle 196
Firmiana simplex 182
Bauhinia candicans 181
Robinia pseudoacacia Pyramidalis 179
Nerium oleander 177
Pinus pinaster 176
Populus x canadensis 173
Pinus pinea 171
Ceiba speciosa 170
Brachychiton acerifolius 164
Pinus canariensis 164
Fraxinus sp 159
Fraxinus angustifolia 152
Magnolia grandiflora 152
Pinus sp. 140
Cupressus arizonica 131
Citrus reshnii 122
Punica granatum 122
Yucca aloifolia 115
Pinus nigra 111
Cercis chinensis 110
Phytolacca dioica 106
Populus alba bolleana 102
Cycas revoluta 100
Populus simonii 100
Phoenix roebelenii 98
Calocedrus decurrens 94
Ginkgo biloba 93
Fraxinus angustifolia 'Raywood' 90
Celtis laevigata 87
Ficus rubiginosa 81
Brachychiton discolor 80
SD 80
Pyrus calleryana 77
Hibiscus rosa-sinensis 76
Lagerstroemia indica 75
Ligustrum lucidum 74
Pterocarya fraxinifolia 72
Prunus serrulata 71
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Acer saccharinum 70
Morus nigra 69
Morus alba Pendula 68
Acer platanoides 67
Erythrina crista-galli 67
Tilia platyphyllos 67
Acer monspessulanum 66
Livistona chinensis 66
Araucaria heterophylla 60
Phoenix dactylifera Grupo 57
Photinia serratifolia 54
Ficus benjamina 52
Sophora japonica pendula 52
Cupressocyparis leylandii 51
Acacia dealbata 50
Liriodendron tulipifera 50
Ficus elastica Decora 48
Ailanthus altissima 45
Thuja occidentalis 45
Citrus reticulata 44
Malus evereste 44
Zelkova serrata 44
Ceratonia siliqua 43
Ficus elastica 43
Leucaena leucocephala 43
Parkinsonia aculeata 40
Bauhinia variegata 38
Platanus occidentalis 38
Prunus cerasifera Nigra 36
Acacia karroo 32
Taxus baccata 32
Eucalyptus camaldulensis 31
Arbutus unedo 30
Phoenix dactylifera Hembra Grupo 30
Calocedrus decurrens Aureovariegata 29
Bauhinia purpurea 27
Cedrus atlantica 27
Citrus limon 26
Ficus carica 26
Acacia cyanophylla 25
Eriobotrya japonica 25
Myoporum tenuifolium 25
Populus nigra Italica 24
Cupressus arizonica Glabra 23
Casuarina cunninghamiana 22
Cordyline australis 22
Tilia americana x Tilia argentea 22
Livistona australis 21
Ficus macrophylla 20
Sabal palmetto 20
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Tilia tomentosa 20
Yucca gloriosa 20
Clerodendrum trichotomum 19
Eucalyptus globulus 19
Euonymus japonicus 18
Morus alba fruitless 18
Cedrus deodara 16
Dracaena draco 16
Chorisia speciosa 15
Ficus rubiginosa Australis 15
Fraxinus ornus "Obelisk" 15
Parrotia persica 15
Phoenix dactylifera Macho Grupo 15
Robinia pseudoacacia Umbraculifera 15
Acer negundo Aureovariegatum 14
Cycas revoluta Grupo 14
Crataegus azarollus 13
Dioon edule 13
Prunus dulcis 13
Quercus faginea 13
Sabal minor 13
Brahea armata 12
Acacia longifolia 11
Acacia retinoides 11
Elaeagnus angustifolia 11
Prunus avium 11
Washingtonia robusta Grupo 11
Crataegus laevigata "Paul´s Scarlet" 9
Ficus benghalensis 9
Ficus benjamina Variegata 9
Ficus binnendijkii 'Alii' 9
Phoenix reclinata 9
Salix babylonica 9
Callistemon viminalis 8
Platycladus orientalis 8
Quercus suber 8
Rhus typhina 8
Abies pinsapo 7
Bismarckia nobilis 7
Celtis occidentalis 7
Cinnamomum camphora 7
Feijoa sellowiana 7
Liquidambar styraciflua 7
Populus nigra 7
Zizyphus jujuba 7
Malus floribunda 6
Archontophoenix alexandrae 5
Betula alba 5
Ficus craterostoma 5
Ilex aquifolium Aureomarginata 5
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Prunus armeniaca 5
Schefflera actinophylla 5
Aesculus carnea 4
Aesculus hippocastanum 4
Bauhinia forficata 4
Butia capitata 4
Callistemon speciosus 4
Dypsis decaryi 4
Erythrina caffra 4
Ficus lyrata 4
Gymnocladus dioicus 4
Hibuscus tilaceus sitriya 4
Pistacia terebinthus 4
Cedrus deodara Pendula 3
Citrus medica 3
Cydonia oblonga 3
Ficus drupacea var. pubescens 3
Juniperus virginiana 3
Phoenix rupicola 3
Pyrus communis 3
Quercus robur 3
Robinia pseudoacacia Decaisneana 3
Serenoa repens 3
Tilia cordata 3
Abies masjoani 2
Acacia baileyana 2
Albizia julibrissin 'Summer Chocolate' 2
Cedrus atlantica Glauca Pendula 2
Cephalotaxus harringtonia var. drupacea 2
Chamaecyparis lawsoniana 2
Citrus aurantium Myrtifolia 2
Citrus sinensis 2
Cocculus laurifolius 2
Cupressus cashmeriana 2
Cupressus funebris 2
Cycas circinalis 2
Diospyros kaki 2
Diospyros lotus 2
Ficus palmata 2
Ficus religiosa 2
Harpehyllum cafrum 2
Juglans regia 2
Nerium oleander 'Variegata' 2
Phellodendron amurense 2
Phillyrea angustifolia 2
Phoenix canariensis x Hembra 2
Quercus macrocarpa 2
Rhapis humilis 2
Sabal mexicana 2
Taxodium distichum 2
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Viburnum tinus 2
Albizia procera 1
Araucaria columnaris 1
Arenga engleri 1
Betula pendula 1
Bougainvillea glabra 1
Carpinus betulus 1
Caryota urens 1
Cassia spectabilis 1
Cedrus atlantica Glauca 1
Cercis siliquastrum Alba 1
Cupressus sempervirens Horizontalis 1
Eucalyptus gomphocephala 1
Fagus sylvatica Purpurea 1
Ficus cyathistipula 1
Gleditsia triacanthos Inermis 1
Howea forsteriana 1
Juniperus chinensis 1
Juniperus communis 1
Koelreuteria bipinnata 1
Livistona rotundifolia 1
Maclura pomifera 1
Malus domestica 1
Nannorrhops ritchiana 1
Olea europaea Sylvestris 1
Phoenix sylvestris 1
Photinia fraseri 1
Picea pungens 1
Pistacia lentiscus 1
Podocarpus macrophyllus 1
Poncirus trifoliata 1
Prunus domestica 1
Prunus persica 1
Quercus ballota 1
Quercus virginiana 1
Rhamnus alaternus 1
Rhus copallina 1
Schinus terebinthifolius 1
Ulmus glabra 1
Ulmus pumila Umbraculifera 1
Vitis vinifera 1
TOTAL UDS 73.512     

**No estan actualitzades les espècies plantades en el Projecte d'una 
València més Verda en la zona nord. S'estima que són uns 1.583 
arbres.
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37 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000160-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives al "Personal en el nucli zoològic de Benimàmet".

PREGUNTA

"La concejalía de Bienestar Animal ha sacado a concurso la captura de animales errantes o
abandonados y otros, la recogida y gestión de cadáveres de animales en vía pública y en los
centros de acogida y la gestión y retirada de residuos sanitarios.

Además, la concejalía ha anunciado en los medios de comunicación que apuesta por la
gestión directa del centro de Benimàmet.

Ante lo expuesto, se formulan las siguientes preguntas:

1. ¿Qué personal tendrá el núcleo zoológico de Benimàmet una vez sea municipalizado?
Detalle categoría profesional, funciones y horario de cada uno los empleados.

2. ¿Quién gestionará los animales que actualmente están en el núcleo zoológico de
Benimàmet una vez se municipalice su gestión?"

RESPOSTA

Sra. Tello, delegada de Benestar Animal

"La concejalía de Bienestar Animal ha sacado a concurso la captura de animales errantes o
abandonados y otros, la recogida y gestión de cadáveres de animales en vía pública y en los
centros de acogida y la gestión y retirada de residuos sanitarios.

Además, la concejalía ha anunciado en los medios de comunicación que apuesta por la
gestión directa del Centro de Benimàmet.

Ante lo expuesto, se formulan las siguientes preguntas:

1. ¿Qué personal tendrá el núcleo zoológico de Benimàmet una vez sea municipalizado?
Detalle categoría profesional, funciones y horario de cada uno los empleados.

Para los dos centros de acogida de animales, el de avifauna y animales exóticos de Nazaret
y el de perros y gatos de Benimamet, inicialmente se ha solicitado al Servicio de Personal 6
veterinarios y 15 auxiliares

Las principales funciones del veterinario serán:

Área de Bienestar animal 
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El equipo veterinario se encargará del diseño, coordinación, supervisión y ejecución de
todas aquellas medidas a adoptar en los Centros, vinculadas al bienestar de los animales allí
albergados.

- Identificación de la especie animal a la que pertenece aquellos ejemplares que ingresan en
los Centros.

- Determinación de las necesidades fisiológicas, médico-veterinarias y etológicas de los
animales que ingresen en los Centros, de acuerdo con su especie, sexo y las condiciones
higiénico-sanitarias en que lleguen a las instalaciones.

- Valoración del estado nutricional de los animales que ingresan en los Centros, con el fin
de diseñar las dietas fisiológicas y de necesidades específicas, en caso necesario.

- Determinación del habitáculo idóneo para cada ejemplar, según raza, sexo y condiciones
fisiológicas/patológicas con las que ingresa, para su ubicación y estancia.

- Determinación de las necesidades de confort de ciertas especies que ingresen en los
Centros, en su caso.

- Diseño y supervisión de la zona de cuarentena, en lo relativo a las propias instalaciones y
a los animales allí albergados.

- Diseño y supervisión del aislamiento de animales infecciosos, en su caso.

- Organización, tramitación y supervisión de las cesiones temporales de los animales de
especies catalogadas como CITES.

- Organización, tramitación y supervisión de las adopciones de los animales de especies no
catalogadas como CITES.

- Labores de coordinación con Centros Zoológicos y santuarios animales para ceder de
forma definitiva aquellos ejemplares que por sus características no permiten otro tipo de
alojamiento.

Área de Clínica Veterinaria

El equipo veterinario será el encargado de todas y cada una de las gestiones y actuaciones
relacionadas con la sanidad animal:

-Valoración clínica veterinaria inicial, a la llegada de un animal.

-Prescripción y administración de tratamientos veterinarios.

-Realización de procedimientos quirúrgicos de campo, así como procedimientos menores
(curas, extracciones de fluidos biológicos, toma de muestras…)

-Prescripción de Receta Veterinaria, y compra de zoosanitarios y biológicos.
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-Asesoramiento al ciudadano sobre tenencia y cuidado de animales exóticos.

-Labores de asesoramiento a las Fuerzas y Cuerpos de Seguridad en lo relativo a
identificación de especies animales, necesidades fisiológicas, patologías y tratamientos
veterinarios, etc, en caso necesario.

La de los auxiliares:

-Manejo de los animales del centro, para su acondicionamiento y todas aquellas prácticas
derivadas de los cuidados necesarios de los mismos.

-Limpieza de las instalaciones

-Preparación de las diferentes herramientas y materiales a utilizar a diario, realizando
además su correspondiente mantenimiento periódico.

-Realizar la carga y descarga de herramientas y material.

-Traslados y retirada de residuos, escombros ligeros, material fungible, etc.

-Preparación y reparto de la comida de los animales albergados en el centro.

-Cumplimentar todas aquellas instrucciones manuales respecto a sus funciones que reciban
de sus superiores o trabajadores de categoría superior.

-Apoyo técnico al veterinario-a municipal.

-Apoyo en el cuidado y evaluación de pacientes, toma de constantes vitales, administración
de fármacos, recogida de datos clínicos y vacunaciones.

-Control y reposiciones de stock (comida, material veterinario, medicinas y vacunas).

-Limpieza y esterilización de las instalaciones y el material quirúrgico.

-Apoyo en consultas y quirófanos.

-Control de entrada y salida de animales.

-Consulta de registros oficiales de animales.

-Entrega de animales a los-as propietarios-as.

-Realización de tareas administrativas.

Los horarios se están conformando junto con el Servicio de Personal, para poder adaptarlo
a los turnos y guardias.

2. ¿Quién gestionará los animales que actualmente están en el núcleo zoológico de
Benimàmet una vez se municipalice su gestión? 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 6

Iw
0
 w

R
U

r 
U

Jp
1
 c

g
R
n
 E

g
H

I 
lP

p
h
 7

Fs
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 07/11/2019 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 24 D'OCTUBRE DE 2019 66

El personal funcionario asignado para esas tareas."

38 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000160-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives al "Volum d'animals de la nova contracta de captura d'animals errants o abandonats".

PREGUNTA

"La concejalía de Bienestar Animal ha sacado a concurso la captura de animales errantes o
abandonados y otros, la recogida y gestión de cadáveres de animales en vía pública y en los
centros de acogida y la gestión y retirada de residuos sanitarios.

Ante lo expuesto, se formulan las siguientes preguntas:

1. ¿Cuántos perros se han calculado que recogerá mensualmente la nueva contrata de
captura de animales errantes o abandonados?

2. ¿Cuántos gatos se han calculado que recogerá mensualmente la nueva contrata de
captura de animales errantes o abandonados?

3. ¿Qué capacidad de perros y gatos tiene el núcleo zoológico de Benimàmet?

4. ¿Qué protocolos se seguirán en el caso de que se supere dicha capacidad?"

RESPOSTA

Sra. Tello, delegada de Benestar Animal

"La concejalía de Bienestar Animal ha sacado a concurso la captura de animales errantes o
abandonados y otros, la recogida y gestión de cadáveres de animales en vía pública y en los
centros de acogida y la gestión y retirada de residuos sanitarios. 

Ante lo expuesto, se formulan las siguientes preguntas:

1. ¿Cuántos perros se han calculado que recogerá mensualmente la nueva contrata de
captura de animales errantes o abandonados?

En función de los datos recibidos actualmente, y de carácter mensual, por la actual entidad
que gestiona el Núcleo Zoológico Municipal (MODEPRAN), se calcula que de media se
recogerán un total de 126 perros al mes, incluyendo la ciudad de Valencia y sus pedanías. Esta
cifra engloba los cadáveres recogidos de vía pública, cesiones, animales perdidos con dueño,
animales abandonados, animales errantes y animales entregados por la policía local de valencia
provenientes de incautaciones, deshaucios, etc.

2. ¿Cuántos gatos se han calculado que recogerá mensualmente la nueva contrata de
captura de animales errantes o abandonados?
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En función de los datos recibidos actualmente, y de carácter mensual, por la actual empresa
que gestiona el Núcleo Zoológico Municipal, se calcula que de media se recogerán, un total de
119 gatos al mes, incluyendo la ciudad de Valencia y sus pedanías. Esta cifra engloba las
adopciones, los animales que se entregan a casas de acogida, los fallecimientos, las devoluciones
a sus dueños, los animales eutanasiados y los cedidos a otras protectoras.

3. ¿Qué capacidad de perros y gatos tiene el núcleo zoológico de Benimàmet?

El número de animales para los que el centro tiene actualmente capacidad es de 300
animales; esta cifra no hace distinción entre perros y gatos sino a la capacidad total de animales y
se elaboró en función de la superficie total de las instalaciones actuales por el personal de la
Ocapa de Foios de la que depende el centro de Benimamet. Asimismo dicha oficina,
perteneciente a la Consellería de Agricultura, otorgó al centro con número ES462500000509.

4. ¿Qué protocolos se seguirán en el caso de que se supere dicha capacidad?

En el convenio que se firmó con la actual empresa que se encarga de la gestión del Núcleo
Zoológico Municipal se estipulaba que se dispondría de un segundo centro para descongestionar
el centro de Benimamet que actualmente se encuentra en la localidad de Carlet. Siguiendo esta
premisa, en el futuro la función que cumple actualmente el centro de Carlet será suplida por los
centros de futura construcción en el término de Tavernes Blanques y el centro mancomuncado
que se construirá conjuntamente con el municipio de Torrent."

39 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000160-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives al "Protocol de la direcció veterinària en els nuclis zoològics de la ciutat".

PREGUNTA

"La concejalía de Bienestar Animal ha sacado a concurso la captura de animales errantes o
abandonados y otros, la recogida y gestión de cadáveres de animales en vía pública y en los
centros de acogida y la gestión y retirada de residuos sanitarios.

En los pliegos de la contrata se indica que el director veterinario será el encargado de la
coordinación del Servicio de Asistencia a los Centros de Acogida, de la supervisión de los
distintos trabajos y tareas, y de las relaciones con la empresa adjudicataria a través del
interlocutor que ésta establezca.

También indica que la empresa cumplirá con los procedimientos establecidos para la
recepción de animales elaborados por el Director Veterinario Municipal.

Ante lo expuesto, se formulan las siguientes preguntas:

1. ¿Qué protocolos y procedimientos va a hacer cumplir el Director Veterinario Municipal
a la nueva contrata para la captura de animales errantes o abandonados? Solicitamos copia de los
mismos.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 6

Iw
0
 w

R
U

r 
U

Jp
1
 c

g
R
n
 E

g
H

I 
lP

p
h
 7

Fs
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 07/11/2019 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 24 D'OCTUBRE DE 2019 68

2. ¿Existen protocolos y procedimientos propuestos por el Director Veterinario Municipal
para el personal del Ayuntamiento que trabaja o trabajará en los núcleos zoológicos? En caso
afirmativo, solicitamos copia."

RESPOSTA

Sra. Tello, delegada de Benestar Animal

"La concejalía de Bienestar Animal ha sacado a concurso la captura de animales errantes o
abandonados y otros, la recogida y gestión de cadáveres de animales en vía pública y en los
centros de acogida y la gestión y retirada de residuos sanitarios.

En los pliegos de la contrata se indica que el director veterinario será el encargado de la
coordinación del Servicio de Asistencia a los Centros de Acogida, de la supervisión de los
distintos trabajos y tareas, y de las relaciones con la empresa adjudicataria a través del
interlocutor que ésta establezca.

También indica que la empresa cumplirá con los procedimientos establecidos para la
recepción de animales elaborados por el Director Veterinario Municipal.

Ante lo expuesto, se formulan las siguientes preguntas: 

1. ¿Qué protocolos y procedimientos va a hacer cumplir el Director Veterinario Municipal
a la nueva contrata para la captura de animales errantes o abandonados? Solicitamos copia de los
mismos.

En general las empresas adjudicatarias deberán cumplir los requisitos reseñados en los
Pliegos de Prescripciones Técnicas. Una vez se municipalice el centro se valorará la necesidad de
elaborar e implantar protocolos y procedimientos más detallados relacionados con la logística de
recogida, entrega, transporte, etc.

2. ¿Existen protocolos y procedimientos propuestos por el Director Veterinario Municipal
para el personal del Ayuntamiento que trabaja o trabajará en los núcleos zoológicos? En caso
afirmativo, solicitamos copia.

A día de hoy se están elaborando en función de la información facilitada actualmente por
la entidad gestora del centro, MODEPRAN. Pero una vez se produzca la municipalización esos
protocolos y procedimientos se deberán adaptar a la realidad que se presente en ese momento, en
función de las necesidades que el equipo técnico valore."

40 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000160-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a les "Obres en el Cementeri de Benimámet".

PREGUNTA
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"La Delegación de Cementerios ha adjudicado a una empresa los trabajos de
ajardinamiento de una parcela del Cementerio de Benimámet con una duración de un mes.

Por todo ello, formulamos las siguientes preguntas

1. ¿Ha tenido en cuenta el Ayuntamiento de València que los trabajos se harán durante el
tiempo de más visitas al camposanto municipal?

2. ¿Considera que las obras adjudicadas mediante contrato menor podrían haberse
contratado antes de la festividad de Todos los Santos y tenerlo acabado para esas fechas?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat de Cementeris i Servicis Funeraris

"1. Ha tingut en compte l'Ajuntament de València que els treballs es faran durant el temps
de més visites al camposanto municipal?

Si. L'actuació estarà finalitzada abans dels dies de màxima afluència en la campanya de
Tots els Sants.

2. Considera que les obres adjudicades mitjançant contracte menor podrien
haver-se contractat abans de la festivitat de Tots els Sants i tindre-ho acabat per a aqueixes dates?

Si, així s'ha considerat."

41 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000160-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a les "Subvencions Nominatives de la Delegació de Cementeris".

PREGUNTA

"Los presupuestos municipales incluyen cuatro partidas destinados a colectivos para
concederles subvenciones nominativas en el área de Cementerios.

Por todo ello, formulamos las siguientes preguntas

1. ¿Se han concedido las subvenciones nominativas previstas en los presupuestos a los
colectivos que se ha acordado: la Comunidad Islámica, la Comunidad Israelita, Convenio con el
Arzobispado de València y con la Fundación Cementerios Británicos de España?

2. ¿Cuáles son los fines de esas subvenciones?

3. ¿Cuántos enterramientos de musulmanes han tenido lugar en los cementerios
municipales y dónde se ha producido?
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4. ¿Cuántos enterramientos de judíos han tenido lugar en los cementerios municipales y
dónde se han producido?

5. ¿Cuántos enterramientos han tenido lugar en el Cementerio Británico?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat de Cemeteris i Servicis Funeraris

"1. S'han concedit les subvencions nominatives previstes en els pressupostos als col·lectius
que s'ha acordat: la Comunitat Islàmica, la Comunitat Israelita, Conveni amb l'Arquebisbat de
València i amb la Fundació Cementeris Britànics d'Espanya?

 Las tres primeres ja s'han tramitat i concedit en el present exercici.

En relació a la Fundació de Cementeris Britànics d'Espanya, la subvenció no va ser dotada
pressupostàriament, malgrat estar prevista i es troba en fase de tramitació, a l'efecte de la seua
concessió, en el 7é Expedient de Crèdit Extraordinari i/o Suplement de Crèdit del Pressupost
Municipal 2019.

2. Quines són les finalitats d'aqueixes subvencions?

En les tres primeres les finalitats atenen:

Comunitat Catòlica, a la pràctica de assistència religiosa en el Cementeri General,
Comunitat Islàmica, a la pràctica d'enterraments seguint els ritus funeraris islàmics en el
Cementeri General de València,Comunitat Israelita, a la pràctica d'enterraments seguint els ritus
funeraris jueus en la Secció 21 del Cementeri General de València.

En data 30 de desembre de 2016 va ser aprovats per Junta de Govern local els tres
Convenis de referència, per un període quatreanual (exercicis 2017 al 2020)

En la subvenció a la Fundació de Cementeris Britànics d'Espanya, l’objecte comprén
diferents actuacions de millora i dignificació del mateix Cementeri Britànic, tot això en
concordança amb els Informes del Consell Valencià de Cultura, de dates 31 de març de 2005 i 28
de maig de 2012, on es requereixen labors de manteniment per a la preservació del patrimoni
patrimonial del citat Cementeri.

3. Quants enterraments de musulmans han tingut lloc en els cementeris municipals i on s'ha
produït?

De conformitat al Conveni de referència, un total de 21, (10 adults i 11 fetus), al llarg de la
present anualitat.

L'àmbit físic del Cementeri Musulmà es troba en la nova Secció 21 del Cementeri general
(fins a febrer 2018, en la Secció 14).
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4. Quants enterraments de jueus han tingut lloc en els cementeris municipals i on s'han
produït?

De conformitat al Conveni de referència, un total de 2, al llarg de la present anualitat.

L'àmbit físic del Cementeri Jueu es troba en la nova Secció 21 del Cementeri general.

5. Quants enterraments han tingut lloc en el Cementeri Britànic?

S'ignora la dada sol·licitada, ja que la gestió d'aqueix cementeri correspon a la pròpia
Fundació Britànica i no a aquesta Delegació de Cementeris."

42 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000160-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Construcció de nínxols en Cementeris Municipals".

PREGUNTA

"Los presupuestos municipales del ejercicio 2019 incluían una inversión de 110.000 euros
para la construcción de nichos en dos secciones del Cementerio General.

Por todo ello, formulamos las siguientes preguntas

1. ¿Se han ejecutado las obras contempladas en los presupuestos de 2019 con dicho gasto
para nuevos nichos o adecentamiento en las secciones séptima y cuarta del Cementerio General?

2. ¿Se han construido más nichos en otros cementerios de la ciudad cuya gestión y
propiedad es del Ayuntamiento de València?

Si fuera que sí, ¿dónde se han hecho y cuánto ha sido el gasto realizado?

3. ¿Qué previsión tiene la delegación de Cementerios de nuevas construcciones en los
camposantos de cara a 2020?

4. ¿Cuál es la previsión de vida útil del Cementerio del Cabanyal? ¿Se va a tener que
recurrir a una nueva ampliación? ¿Hay terrenos en el PGOU para esa nueva extensión si fuera
necesario?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat de Cementeris i Servicis Funeraris

"1. S'han executat les obres contemplades en els pressupostos de 2019 amb aquesta
despesa per a nous nínxols o endreçament en les seccions setena i quarta del Cementeri General?
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La partida per import de 110.000,00 € (import licitació) correspon a les obres de
MILLORA PAISATGÍSTICA I POSADA EN VALOR DE LES OBRES DE REHABILITACIÓ
DE LES SECCIONS QUARTA ESQUERRA I SETENA DRETA DEL CEMENTERI
GENERAL DE VALÈNCIA (import d'adjudicació (91.498,00 €). Les obres han sigut ja
executades, acta de recepció de data 4 de setembre de 2019.

2. S'han construït més nínxols en altres cementeris de la ciutat la gestió i propietat de la
qual és de l'Ajuntament de València? Si fora que sí, On s'han fet i quant ha sigut la despesa
realitzada?

En la secció 21 del Cementeri General de València han sigut construïts 88 nínxols
columbaris, bloc B2 i urbanització adjacent, per un import de trenta-huit mil dènou euros amb
seixanta cèntims d'euro (38.019,60 IVA inclòs).

En l'actualitat, en el 7é Expedient de Crèdit Extraordinari i/o Suplement de Crèdit del
Pressupost Municipal 2019, s’està tramitant una assignació de 40.000,00 per a la construcció de
30 nínxols senzills i urbanització aparellada.

3. Quina previsió té la delegació de Cementeris de noves construccions en els camposantos
de cara a 2020?

De conformitat al Projecte de Pressupost 2020, la quantitat assignada serà de 350.000 €
pendents de distribuir per la Delegació de Cementeris, atesa la demanda de la ciutadania.

4. Quina és la previsió de vida útil del Cementeri del Cabanyal? S'haurà de recórrer a una
nova ampliació? Hi ha terrenys en el PGOU per a aqueixa nova extensió si fora necessari?

En la Secció 5a queda a mitjà termini sòl disponible suficient per a construcció d’unitats
d'enterrament. La nova ampliació no està prevista en l'actualitat."

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les onze hores i trenta-vuit
minuts, de la qual s'estén la present acta que signa amb mi el president i que certifique com a
secretari.


